
• www.konyayenigun.com• 11 MART 2024  PAZARTESI • 5 TL

Konya’dan bir ilk daha

Konya, metaverse alanında planladığı çalışmalarla 
yine bir ilki gerçekleştiriyor. ‘Konya Akıllı Şehir Stra-
tejisi ve Yol Haritası’yla birlikte yeni 142 projeye daha 

imza atılacak.   n HABERİ SAYFA 6'DA

Selçuklu’da
sanat var

Selçuklu Belediyesi’nce 
kurulan Sanat Akademi-
si, müzik, kişisel gelişim 
ve sahne sanatlarında 

her yaştan bireye 
ücretsiz eğitim imkânı 

sunuyor.
n HABERİ SAYFA 3'TE

Çiftçi için 
fide desteği

2019 yılında Meram 
Belediyesi öncülüğün-
de Konya’nın ilk ve tek 

sebze fidesi üretim tesisi 
olan Konya Fide, yıllık 12 
milyon üretim kapasite-

siyle dikkat çekiyor.
n HABERİ SAYFA 2'DE

Şehrin kültürel ve manevi müktesebatını geleceğe taşımak adına önemli çalış-
malar yürüten Yenigün Gazetesi, bu Ramazan ayında da farkını ortaya koyacak

KONYA’YA KATKI 
“İyiliğe yaklaştırma, kötülükten uzaklaştırma” 
anlayışıyla yayın hayatına devam eden Konya 

Yenigün Gazetesi, ilkeli, tarafsız ve Hakk’tan yana 
olan tutumunu devam ettiriyor. Şehrin kültür, sos-
yal ve ekonomik hayatına pozitif katkı sağlamayı 

ilke edinen Yenigün, yaptığı özel çalışmalarla 
kadim şehir Konya’nın gücüne güç katıyor. 

ÖZEL SAYFALAR
Ramazan ayının manevi iklimine katkıyı özel bir gö-
rev olarak üstlenen Yenigün, bu Ramazan ayında da 

özel sayfalara yer verecek. Yenigün, Ramazan ayı 
boyunca “Konya’nın hayırseverleri”, “Vefa Sayfası”, 
“İlim Yuvaları”, “Uluslararası Öğrenciler”, “Kültür 

ve İlim Adamları”, “Konya’da Ramazan” sayfalarıyla 
okuyucusunun karşısına çıkıyor. 

HAYRA MOTOR
ŞERRE FREN!

04 Doğrular 45. yılını 
programla kutladı 05 Konya Tarım 

Fuarı tam not aldı
‘Bizi motive eden 
Karatay sevdamız’06

Giba tatlandıracak
Yılların biriki-
miyle bugün 
yurtdışı paza-
rında kendini 
gösteren Giba 
Şekerleme, bu 
Ramazan ayın-
da da ağızları 
tatlandıracak.
n KONYA’DA 

RAMAZAN 7’DE   

Örnek bir insandı
Sağlık, turizm 
ve eğitim gibi 
alanlarda her 

zaman hayırlar 
işleyen Ahmet 
Keleşoğlu, yap-
tıkları yardımlar 
ile topluma hep 

örnek oldu.
n HAYIRSEVERLER 

10’DA 

Mücadelenin miladı! 
1960’ların sonuna 

doğru kurulan 
Mücadele Birliği’ni 

anlatan İrfan 
Küçükköy, birliğin 
dini, sosyal, kültü-
rel, siyasal hayata 
önemli isimler ka-
zandırdığını anlattı.

n KÜLTÜR 
ADAMLARI 8’DE

Hafızların yuvası
“Daru'l Huffaz” 
hafızların hafız-

lıklarını sağlama-
sı ve hafızlıklarını 
yarıda bırakmış 
kişilerin hafızlık-
larını tamamla-
ması amacıyla 
hizmet veriyor.
n İLİM YUVALARI 

11’DE 

Hayırla yad ediliyor
TDV İslam Ansik-
lopedisi ve İslam 
tarihine sundu-
ğun katkılarla 

bilinen Merhum 
Prof. Dr. Mustafa 
Sabri Küçükaşçı, 

bıraktığı eser-
lerle hayırla yad 

ediliyor.
n VEFA 9’DA

Hedefi tıp okumak
Uluslararası 

Mevlana Anadolu 
İmam Hatip Lisesi 
lise eğitimini sür-
düren Pakistanlı 
Syed Hamid Ali 
Şah, hedefinin 

“Tıp” olduğunu 
söyledi.
n GENÇ 

MİSAFİRLERİMİZ 15’TE 
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ŞEHRİN FİDE ÜRETİM TESİSİ:

KONYA FİDE
2019 yılında Meram Belediyesi öncülüğünde, Karatay Ziraat Odası, Konya 
Sebze Üreticileri Birliği iş birliğiyle ve KOP desteğiyle kurulan Konya’nın 
ilk ve tek sebze fidesi üretim tesisi olan Konya Fide, yıllık 12 milyon fide 
üretim kapasitesine sahip. Tesis, şehirde tarımsal üretimi desteklemek ve 
çiftçilere katkı sağlamak amacıyla hayata geçirildi. 

Meram Belediyesi, Büyükşehir 
Belediyesi ve Meram Ziraat Odası 
arasında imzalanan “Tarımsal 
İş Birliği ve Ekipman Desteği 
Protokolü” ile çiftçilere çeşitli 
makineler ve ekipmanlar sağlandı.

Bu kapsamda;  
• Taş toplama
• Patates ekim
• Taş kırma
• Toz kükürt atma

• Küçük baş hayvan yıkama
• Üzüm sıkma
• Tohum eleme tesisi
• Mobil koyun ilaçlama
• Kantar makineleri ve ekipmanları,

Tarımsal Hizmetler Müdürlüğü 
tarafından koordine edilerek 
çiftçilerin kullanımına sunuldu. 
Bu desteklerle çiftçilerin tarımsal 
faaliyetlerini daha verimli ve etkin 
bir şekilde yürütmeleri hedefleniyor. 

BAŞKAN KAVUŞ; 
“ÇİFTÇİMİZİN 
MUTLULUĞU BİZİM 
MUTLULUĞUMUZDUR”

Meram nüfusunun ciddi bir 
bölümünün tarımla uğraştığını 
hatırlatarak bu nedenle tarım 
yatırımları ve çiftçi desteklerinin 
kendileri için en çok önemsedikleri 

hizmet kalemlerinden biri olduğunu 
söyleyen Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, bu yatırımlar 
ve desteklerin çiftçilerin mutlu 
oldukları yurtlarında kalmaları, 
kazançlarını artırmaları ve 
dolayısıyla güzel ve huzurlu bir 
hayata kapı aralamaları anlamı 
taşıdığını belirtti. Bu sebeple 
Meram tarımına desteği aralıksız 
sürdürdüklerini kaydeden 

Başkan Kavuş, açıklamasını şöyle 
sürdürdü; “Göreve başladığımız 
andan itibaren en yoğun emek 
sarfettiğimiz konulardan biri 
Meram tarımı oldu. Sebze Fidesi 
Üretim Tesisinden dağıttığımız 
Üzüm Sıkma Makineleri, Patates 
Dikim Makineleri, ekipman 
destekleri hep bu anlayışımızın 
birer meyvesidir. Çiftçimiz için ağır 
maliyet ve ciddi külfet oluşturacak 

ekipmanları ve yatırımları onların 
ortak kullanımına kazandırıyoruz. 
Bu modern dünyanın da tercih 
ettiği, kullandığı bir sistem. 
Bu çalışmalarımızı, çitfçimizin 
kazancını ve o kazancın bereketini 
artırmak hedefiyle yaptık. 
Çiftçimizin mutluluğu bizim 
mutluluğumuz oldu, bundan sonra 
da aynı anlayışla çalışmalarımıza 
yön vereceğiz.”

MERAM BELEDİYESİ MAKİNE VE
EKİPMAN DESTEĞİYLE ÇİFTÇİLERİN YANINDA

YERLİ VE DOĞAL ÜRÜNLER
MELİKŞAH PAZARINDA
Verilen eğitimlerle sertifikalandırılan çiftçiler, doğal yöntemlerle 
ürettikleri mahsulleri cumartesi günleri Melikşah Pazar Yeri’nde 
satışa sunuyor. Bu pazarda yer alan ürünler, yerli ve doğal üretim 
sürecinden geçerek tüketicilere sağlıklı ve kaliteli alternatifler 
sunuyor. 
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      Gece Gündüz
Konya                     -1°C      14°C

Karaman               2°C 15°C 

Aksaray                 -1°C   13°C

Ankara                   0°C    14°C Hicrî: 1 Ramazan 1445  -  Rûmî: 11 Mart

Konya’da ‘sanat’ denilince 
akla ilk gelen mekanlardan biri 
olan ve Anadolu’nun en büyük 
kongre merkezi Selçuklu Kong-
re Merkezi bünyesinde yetiş-
kinler de kendilerini sanatın 
her alanında geliştirme imkâ-
nı buluyor. Selçuklu Belediye-
si tarafından hayata geçirilen 
Selçuklu Sanat Akademisi yıl 
boyunca bünyesinde gerçekleş-
tirdiği eğitimlerle şehrin kültür 
ve sanat hayatına katkı sağla-
maya devam ediyor. Müzik, ki-
şisel gelişim ve sahne sanatları 
alanlarında farklı kategorilerde 
ve tamamen ücretsiz sunulan 
eğitimler, her yaştan insanın 
yeni yeteneklerini keşfetmesi-
ne ve kendilerini geliştirmesine 
olanak sağlıyor. 

ÖMÜR BOYU EĞİTİM,
 SANATTA KEŞİF!

Selçuklu Belediyesi, eğitim-
de sınır tanımıyor. Konya’nın 
bir markası haline gelen ve her 
yaştan vatandaşın sanat ve ge-
lişim alanlarında ücretsiz olarak 
eğitim alabileceği Sanat Akade-
misi, Selçuklu Belediyesi’nin 
‘ömür boyu eğitime’ verdiği 
değeri bir kez daha ortaya ko-
yuyor. Selçuklu Belediyesi ta-
rafından hayata geçirilen Sanat 
Akademisi, yetişkinlerin kişisel 
gelişimlerine katkı sunuyor. Va-
tandaşları sahneyle buluşturan 
eğitimlerin yanı sıra müzik ve 
kişisel gelişimde de farklı alan-
larda eğitim ve öğretime olanak 
tanıyan Akademi, evrensel kül-
türün ortak bir paydası olan sa-
nat ve sanat dallarını, toplum-
sal değerlere uygun biçimde 
geliştirirken; yetenekli kişileri 
keşfederek onları eğitmek ve 
yetiştirmek amacıyla eğitimlere 
devam ediyor. 

HER KESİMİN ULAŞABİLECEĞİ 
ZAMAN DİLİMİNDE, 
HERKESE YÖNELİK

Eğitim alanında yaptığı yatı-
rımlara 2021 yılında Sanat Aka-
demisi’ni de dahil ederek bu 
alandaki faaliyetlerine yenisini 
ekleyen Selçuklu Belediyesi, 
öğrencilerin yanı sıra vatandaş-
lara yönelik verdiği eğitimlerle 
hizmet sunmaya devam ediyor.  
Akşam ve hafta sonu gruplarıy-
la herkese hitap eden ve çalı-
şan tüm vatandaşların buradaki 

eğitimlere erişimini kolaylaş-
tıran Selçuklu, kişisel gelişim 
eğitimleri, bireylerin kendini 
keşfetmesi, merak uyandırma, 
planlama, araştırma, çözümle-
me, paylaşma ve yaşantıya uy-
gulama etkinliklerini gerçekleş-
tirmeleri sağlayarak bireylerin 
öğrenmeye aktif olarak katılı-
mını desteklemeyi hedefliyor. 
KİŞİSEL GELİŞİME DAİR BİRÇOK 

BRANŞTA EĞİTİM VERİLİYOR 
Bireylerin kendilerini keş-

fetme, merak uyandırma, plan-
lama, araştırma, çözümleme, 
paylaşma ve yaşantıya uygula-
ma etkinliklerini gerçekleştir-
meleri sağlayan kişisel gelişim 

alanındaki farklı branşlarla hiz-
met veren Sanat Akademisi, 
akademisyenler ve alanında 
uzman öğreticiler tarafından şu 
kategorilerde hizmet vermekte: 
Diksiyon, hitabet, fotoğrafçılık, 
dijital fotoğrafçılık, etkili ileti-
şim ve beden dili, liderlik, kişi-
sel gelişim, dijital medya aka-
demi, sosyal medya yönetimi, 
sosyal hayatta iletişim, haber 
sunuculuğu ve spikerliği, 8-14 
yaş aralığını kapsayan çocuk 
resim, film okuma ve senaryo 
yazarlığı, sinematografi ve kısa 
film atölyesi, seslendirme ve 
dublaj, tiyatro senaryo yazarlı-
ğı, iş hayatında iletişim ve etkili 

sunum teknikleri.
TÜRK VE BARI MÜZİĞİNE DAİR 

EĞİTİMLER YER ALIYOR 
Evrensel dil müziğin ritmin-

de kendini geliştirmek, iş ve 
hayat stresinden uzaklaşmak 
ya da bir branşta kendini ge-
liştirmek isteyenler için Türk 
Müziği ve Batı Müziği olmak 
üzere 2 farklı alanda hizmet 
verilen diğer bir kategoride ise 
farklı enstrümanları öğrenebi-
lirken oluşturulan korolardan 
birine dahil olunabilmekte. Sa-
nat Akademisi’nde verilen Türk 
Müziği bölümü kapsamında ud, 
ney, bağlama, keman, klarnet, 
kanun, vurmalı sazlar, tambur 
eğitimi verilirken; kursiyerler-
den oluşan Sanat Akademisi 
Türk Müziği Korosu ya da Sanat 
Akademisi Türk Müziği Çocuk 
Korosu’nda zaman içerisinde 
yer alınabiliyor. Batı Müziği bö-
lümünde yer alan branşlar ise 
klasik gitar, piyano, yan flüt, 
çello, keman, bas gitar, bate-
ri, elektro gitar şeklinde yer 
alırken; kursiyerlerden oluşan 
Sanat Akademisi Pop Müziği 
Çocuk Korosu ya da Sanat Aka-
demisi Pop Müziği Korosu’na 
zaman içerisinde dahil oluna-
biliyor. 

Sürdürdüğü eğitimlerle 
ilk müzik topluluğu korosunu 
2023 yılında kuran Sanat Aka-
demisi, vermiş olduğu konser-
le izleyenleri de büyülemişti. 
Dil'den Dil'e Türküler Konseri 
ile ilk seyirci önünde sahne alan 
koro, performansıyla, izleyenle-
re keyif dolu anlar yaşattı. 

SAHNE SANATLARINDA YENİ 
YETENEKLERE KAPI ARALIYOR  

Selçuklu Belediyesi, sanat 
hayatına yeni sanatçılar ka-
zandırırken, sahnede olmak 
için can atanların hayallerini 
de gerçekleştirmek adına sah-
ne sanatları alanında da eği-
timlere devam ediyor. Çocuk, 
genç ve yetişkin olmak üzere 3 
farklı yaş grubuna hitap eden 
sanatların gerçekleştirildiği bu 
alanda 3 yaş grubu için de ayrı 
olmak üzere drama ve uygula-
malı tiyatro yer alıyor. Ayrıca 
pantomim, karagöz sanatçısı 
eğitimi ve okuma tiyatrosu eği-
timi veriliyor. 
n HACER CEYLAN 

Selçuklu Belediyesi bünyesinde müzik, kişisel gelişim ve sahne sanatlarında her yaştan bireye ücretsiz eğitim imkânı 
sunan Sanat Akademisi, vatandaşların hayallerini gerçekleştirmelerine ve kendilerini geliştirmesine olanak sağlıyor 

Selcuklu’da hem yetiskinler 
hem cocuklar sanatla icice



Eğitim-İş Konya Şubesi 8 
Mart Dünya Emekçi Kadınlar 
Günü nedeniyle düzenlediği 
kahvaltılı etkinliğin de kadın 
öğretmenleri buluşturdu. Et-
kinliğe kadın öğretmenlerin 
katılımı yoğundu. 

Anemon Otel düzenlenen 
kahvaltılı etkinliğe Eğitim-İş 
Konya Şube Başkanı Bahattin 
Ertuğrul, yönetim kurulu üye-
leri, ilçe temsilcileri ve sen-
dika üyesi kadın öğretmenler 
katıldı.  Saygı Duruşu ve İs-
tiklal Marşının okunmasından 
sonra günün anlamı üzerini 
konuşan Eğitim-İş Karatay İlçe 
Temsilci Başkanı Şengül Fi-
dan, “Türkiye’de 8 Mart Dün-
ya Emekçi Kadınlar Günü bir 
kez daha ayrımcılık ve şiddete 
karşı eşitlik mücadelesindeki 
kadınların seslerini duyurma 
çabalarının gölgesinde kal-
maktadır. Kadın hakları ve 
toplumsal cinsiyet eşitliği ko-
nusunda gerileme yaşanmış-
tır. İstanbul Sözleşmesi'nden 
imzayı geri çekmek, kadın ci-
nayetlerine karşı etkin müca-
dele yürütmemek, nafaka ve 
velayet haklarını erkek lehine 
düzenlemek, aile içi şiddeti 
önleyici politikalarda yetersiz 
kalmak ve laik eğitime saldır-
mak gibi birçok adım, bu ge-

rilemenin göstergesidir” dedi. 
Eğitim-İş Konya Şube Başkanı 
Bahattin Ertuğrul düzenledik-
leri etkinliğe katılan kadın öğ-
retmenlere teşekkür ederek, 
“Cumhuriyetimizin Kurucusu 
ve Başöğretmen Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk, dünyada her 
şey kadının eseridir demiştir. 
Hayat, sizinle kazandırdığınız 
değerlerle güzeldir.  Düzen-
lediğimiz etkinliği katıldığınız 
için sizlere teşekkür ediyorum. 
Bu anlamlı gününüzü kutluyo-
rum.” Konuşmaların ardından 
Sanatçı Hatice Telli’nin söyle-
diği şarkılara eşlik eden öğret-
menler, haftanın yorgunluğu-
nu atarak, sohbet ettiler. 
 n HABER MERKEZİ

Ev ürünlerinde yüksek ka-
liteli ve uzun ömürlü eşyaların 
adresi Doğrular Ev Ürünleri 
Anonim Şirketi, 45’inci yılını 
programla kutladı. İnsanların 
hayatını kolaylaştırmaya yönelik 
ürettiği ütü masasından çama-
şır kurutmalığına, merdivenden 
küçük ev eşyalarına kadar geniş 
ürün koleksiyonuyla hizmet ve-
ren Doğrular, Konya fabrikasın-
da gerçekleşen özel etkinlikle iş 
dünyasının önde gelen isimleri-
ni ve Doğrular ailesini bir araya 
getirdi. Vizyonu doğrultusunda 
‘insanlığa hizmet’ anlayışıyla 45 
yıllık tecrübeyle birleştiren Doğ-
rular, bu anlayışla dünya paza-
rında sektörün liderleri arasında 
yer almaya devam ediyor. Prog-
ram kapsamında şirkette emek 
veren ve katkı sağlayan perso-
nellere, teşekkür plaketi takdim 
edilirken; şirketten emekli olan 
73 yaşındaki emekli bir perso-
nele ise ‘İz Bırakanlar’ plaketi 
sunuldu. Aktif olarak çalışan ve 
şirkette 10, 20 ve 30 yıl üzerin-
de hizmet veren 92 personele 
de teşekkür plaketleri verildi. 

1979 YILINDAN BUGÜNE!
Üretim sevgisinin 1979 yı-

lında imalat serüvenine dönü-
şerek şirketleştiğini belirten 
Doğrular Ev Ürünleri Anonim 
Şirketi Yönetim Kurulu Başkanı 
İsmail Doğru, zor imkanlarda 
başlayan imalatın değişim sü-
recinden bahsetti. Sektörün ge-

rekliliği olarak üretim sektörü-
ne başladıktan 10 yıl sonra ütü 
masası üretimine de girdiklerini 
belirten Doğru, “16 yaşımda ti-
carete, 22 yaşımda ise imalata 
başlamıştım. Bugün 68 yaşında, 
aile olarak bu işletmenin başın-
dayız. O günden bu yana süren 
imalatımız, bugün 60 bin met-
rekarede devam ediyor. Hepini-

ze çok teşekkür ediyorum.” diye 
konuştu. 

45 YILDA ACI TATLI 
BİRÇOK ANI! 

45. yılı doldurmanın mutlu-
luğunu dile getiren Doğrular Ev 
Ürünleri Anonim Şirketi Yöne-
tim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Fahrettin Doğru, 36 yıldır şir-
ketin her kademesinde çalışmış 

biri olarak şirket kurucularına 
teşekkür etti. Şirket olarak yak-
laşık 800 kişilik bir aile oldukla-
rının altını çizen Doğru, “Şirket 
bünyesinde her arkadaşımızın 
ismini bilmesem de acı, tatlı 
birçok hatıralarımız oldu. An-
cak biz biliyoruz ki, yaptığımız 
her işte memleketimize katkı 
sunduğumuzu düşünmemiz ge-
rekiyor. Bizimle bu mutluluğu 
paylaşan Doğrular ailesine çok 
teşekkür ediyorum.” ifadelerine 
yer verdi.  

‘BAŞARIYI HEP BİRLİKTE 
YAKALADIK’

Böyle bir programlar perso-
nelle biraraya gelmekten duy-
duğu memnuniyeti ifade eden 
Yönetim Kurulu Başkan Yar-
dımcısı Bilal Doğru ise Meram 
Sanayi’de 45 metrekarelik dük-
kânda başlayan ticaretin, bugün 
birçok kişiye istihdam sağlayan 
bir şirket oluşundan bahsetti. 
45 yıllık emekle bugün Doğrular 
bünyesinde yaptıkları işlerden 
bahseden Doğru, “800 kişiye is-
tihdam sağlarken ülkemizin ih-
tiyacı olan ihracatı da 95’e yakın 
ülkeye yaparak aynı zamanda 
döviz girdisini de sağlamış ol-
duk. Ancak bunları tek başımıza 
değil; tüm personellerimizle ve 
Rusya’da da bulunan 250 perso-
nelimizle birlikte başardık. Allah 
hepinizden razı olsun.” şeklinde 
konuştu. 
n HACER CEYLAN 

Koyuncu Grup, 8 Mart Dün-
ya Kadınlar Günü'nde sosyal 
sorumluluk anlayışıyla hareket 
ederek, Selçuklu Özel Eğitim 
Meslek Okulu'nda eğitim gören 
engelli çocuklar tarafından ha-
zırlanan özel hediyeleri, bün-
yesinde yer alan kadın çalışan-
larına takdim etti. Bu anlamlı 
etkinlikle birlikte; Akaryakıt, 
Otomotiv, Tuz, Kimya, Seracı-
lık, Taşıt Muayene ve Merkez 

birimleri bünyesinde yer alan 
kadın çalışanlarını mutlu etme-
nin yanı sıra, engelli çocukların 
yeteneklerini de topluma ka-
zandırmayı amaçlayan Koyun-
cu Grup, hem çalışanlarının 
mutluluğunu hem de engelli 
çocukların toplumsal enteg-
rasyonuna katkıda bulunup, 
potansiyellerini keşfetmelerine 
olanak sağlamış oldu.
n HABER MERKEZİ
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Koyuncu Grup’tan engelli çocuklar için önemli adım

Ev ürünleri alanında yaklaşık 850 kişilik personeliyle 95 ülkeye ihracat sağlayan 
Doğrular Ev Ürünleri Anonim Şirketi, 45’inci yılını ve başarısını programla kutladı

Doğrular 45. Yılı'nı 
programla taçlandırdı 

İsmail Doğru Fahrettin Doğru Bilal Doğru

Suna ailesinin minik bireyi 
Ömer Kaan Suna, iyileşmek için 
yardım bekliyor. SMA tip-2 ölüm-
cül kas hastası olan minik Ömer 
Kaan Suna’nın tedavi olabilme-
si için ellerinden geleni seferber 

eden Suna ailesi, bu kez de ker-
mes düzenleyerek çocuklarının 
tedavi ücretini tamamlamaya 
çalıştı. Cumartesi günü İhsaniye 
İlkokulu’nda gerçekleşen kermes-
ten haberdar olan birçok gönüllü, 

el örgüsü ürünlerle; evde hazırla-
dıkları yiyecek- içeceklerle Ömer 
Kaan’ın tedavisine katkı sağla-
maya çalıştı. Birçok gönüllünün 
yer aldığı kermese vatandaşlar da 
destek oldu. Aile, kermeste emeği 

geçen ve yardımda bulunan her-
kese teşekkür etti. Tedavi ücre-
tinin henüz tamamlanamadığını 
bildiren Suna ailesi çocuklarının 
iyileşmesi için yardım bekliyor. 
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

SMA’lı minik Ömer Kaan için birlik oldular!

Çumra’da, seçim çalışma-
larına katılarak Cumhur İttifa-
kı’nın MHP’li Belediye Başkan 
Adayı Fatih Demirci’ye destek 
isteyen MHP Genel Başkan 
Yardımcısı ve Konya Milletve-
kili Mustafa Kalaycı, ülke gene-
linde Cumhur İttifakı’nın yerel 
seçimlerde büyük bir zafere 
imza atacağını söyledi.  Mil-
liyetçi Hareket Partisi (MHP) 
Genel Başkan Yardımcısı ve 
Konya Milletvekili Mustafa Ka-
laycı, 31 Mart 2024 tarihinde 
yapılacak mahalli idareler se-
çimlerinde, Çumra ilçesinden 
Cumhur İttifakı’nın belediye 
başkan adayı olarak gösterilen 
Fatih Demirci’ye destek iste-
mek için ilçede ziyaretlerde 
bulundu. MHP Konya İl Baş-
kanı Remzi Karaaslan ve parti 
yöneticilerinin de katılımıyla 
işyerlerini gezerek esnaf ve 
müşteriyle sohbet eden Ka-
laycı, istek ve talepleri dinle-

di. Kalaycı ve beraberindekiler 
ilçe meydanında vatandaşla 
selamlaşarak, Çumra Belediye 
Başkanı Recep Candan, Ziraat 
Odası Başkanı Mehmet Kara-
dağ, Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Metin Kural, Esnaf 
ve Sanatkarlar Odası Başka-
nı Mustafa Altun ile Şoförler, 
Otomobilciler ve Nakliyeciler 
Esnaf Odası Başkanı Himmet 
Önay’ı ziyaret etti.  Mustafa 
Kalaycı seçim bürosunda ger-
çekleşen programda yaptığı 
konuşmada, başta muhalefet 
partisi CHP’nin elinde olan 
büyükşehir belediyeleri olmak 
üzere Türkiye genelinde Cum-
hur İttifakı’nın genel seçim-
lerde olduğu gibi büyük bir za-
fere imza atacağını ve yoluna 
devam edeceğini söyleyerek, 
“Gelen Türk Asrı, geleceğin 
gücü Türkiye Cumhuriyeti” 
dedi.
 n HABER MERKEZİ

MHP’li Kalaycı: Büyük bir 
zafere imza atacağız

Eğitim-İş’ten Kadınlar 
Günü’ne özel program
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Meram'da kadınların 
ekonomik katılımını teşvik 
ederek istihdam 
olanaklarını artıracağız.

Kadın İstihdamı

CHP Meram Belediye Başkanı Adayı

Konya’da 5- 9 Mart 2024 tarih-
leri arasında “Konya 2024 Tarım” 
başlığıyla “20. Tarımsal Mekanizas-
yon ve Tarla Teknolojileri Fuarı “adıyla 
Konya Ticaret Odası- TÜYAP tarafından 
Konya Uluslararası Fuar Merkezinde ziya-
retçilere açılmıştır. 

Tarım ve Orman Bakanı İbrahim 
Yumaklı tarafından 20. Tarımsal Mekani-
zasyon ve Tarla Teknolojileri Fuarı açılışı 
yapılmıştır. Açılış konuşmasında Yumak-
lı "Bugün 20'ncisini açacağımız, iştirak 
edeceğimiz Konya Tarım Fuarı artık bir 
marka olmuş. 300 bin ziyaretçi beklendiği 
söylendi. Çok önemli bir rakam. Tarımsal 
üretimle alakalı biraz şüpheci yaklaşımla-
rın, aslında bu 300 bin ziyaretçi sayısıyla 
beraber çok da gerçekçi olmadığını söy-
lememiz lazım. Evet, problemlerimiz yok 
mu? Var ama bir taraftan tarımsal üretim 
konusunda büyük de bir iştah var, azim 
de var, gayret de var. Konya sadece tarım-
sal üretim değil, tarımsal sanayiyle alakalı 
son derece ciddi atılımlar içerisinde. O 
yüzden nasıl ki tarım ürünlerimizde ilgili 
ihracat potansiyelimizden bahsediyoruz, 
tarımsal makinalar konusundaki özellikle 
son dönemde bu bünyede gerçekleşmiş 
yapılarla beraber burada da büyük iler-
lemelerin kaydolacağını düşünüyorum. 
Şimdiden buna vesile olanlara canı gönül-
den teşekkür ediyorum."

Tarım ve Orman Bakanı Yumaklı, 
Konya’da fuar açılışı ve yaptığı ziyartelerde 
“planlı ve sistemli bir şekilde tarımsal üre-
timi arttırmayı hedeflediklerine işaret ede-
rek, "Amacımız Türkiye'de sürdürülebilir, 
verimli, kaliteli, kayıt altında bir üretimin ol-
masını sağlamak ve günün sonunda elde 
edilecek faydadan tekrar sektörü yatırım 
olarak daha ileriye götürecek, geliştirecek 
ortamların sağlanmasına mesnet teşkil 
etmek. Biz Konya'ya oldukça sık geliyo-
ruz. Burası hem tarımsal üretim açısından 
hem de tarımsal sanayi açısından son 
derece önemli bir şehir, model bir şehir. 
Pek çok üretimiyle Türkiye sıralamasında 
her zaman en üst sıralarda olmuş. Dolayı-
sıyla biz de geçtiğimiz yıl tarımsal üretim 
planlamasıyla alakalı ilk saha çalışmala-
rından bir tanesini Konya'da yaptık.” diye 
konuştu. Üretim planlaması konusunun 
herhangi bir proje değil, bir mecburiyet 
olduğunu vurgulayan Yumaklı, ülkenin 
her konuda hazırlıklı olmasını sağlamaya 
gayret ettiklerini belirtti”.

Bu yıl yedi ayrı salonda ve 100.000 
metrekarelik alanda düzenlenen Konya 
Tarım Fuarında 450'den fazla katılımcının 
yer aldığı fuarda tarımın tüm sektörlerine 
özel olarak tasarlanmış çok çeşitli yeni tek-
noloji, hizmet ve araçları inceleme fırsatını 

yakalama imkânı bulun-
maktadır. Fuarda küçük 
ve büyük güçlü traktörler, 
biçerdöverler, gübrele-
me, hasat makineleri, 
ekim makinelerindeki en 
son yenilikleri sergilenen 
fuarda çiftçiler ve tarımın 
diğer paydaşları büyük 
deneyim kazanmaktadır-
lar. Türkiye’nin en büyük 
tarım fuarı olan Konya 
Tarım Fuarı’nda her sene 
tarım sektörünün en son 
trendleri ve inovasyonları ile tanışma im-
kânı sunulmaktadır. Çeşitli sektörlerdeki 
ziyaretçilere son teknoloji tarım makine-
leri, teknolojisi ve yeni ekipmanları sunan 
yurt içi ve yurt dışı firmaların ürettikleri 
makine ve ekipmanlar görülmektedir. 

Tarım sektörünün dünya çapında bu-
luşma noktası haline gelmiş olan Konya 
Tarım Fuarı’nda dünya tarım sektörünün 
önde gelen firmaları ile sektör profes-
yonelleri bir arada olduğundan ürün ve 
hizmetleri ile ziyaretçilerle tanışma, ince-
leme, alış veriş ve tarımsal deneyimler 
bulmaktadır. 

Beş gün süreyle açık kalacak Konya 
2024 Tarım fuarında yurt içi ve yurt dışı 
450 den fazla firma katılmış olup tarım 
sektörü ile ilgili paydaşlar 5- 9 Mart 2024 
tarihleri arasında “Uluslararası Konya Ta-
rım” fuarında geçen yıllarda olduğu gibi 
yurt içi ve yurt dışı çok sayıda ülkenin 
firmalarının katılımıyla fuar alanında ziya-
retçileri ile bir araya getirmektedir. 

Tarım sektöründe faaliyet gösteren 
imalatçıları, sektöre ait kurum, kuruluş 
ve işletmeleri çiftçilerle bir araya getirme 
amacı taşıyan Konya Tarım Fuarı, sektör-
deki yurtiçi ve yurt dışı imalatçıların en son 
sistem ve teknoloji ile ürettikleri makine ve 
ürünlerini ziyaretçi ile buluşturmuşlardır. 
Tarım fuarları çiftçilerimizin kullanmakta 
oldukları mekanizasyonlarla ve tarımla 
ilgili bilgi ve yeniliklerden haber almaları 
için önemli bir fırsattır.

Bugün artık enformasyon, çiftçiler 
için önemli bir tarımsal girdi niteliği taşı-
maktadır. Fuarlar, sergiler, yazılı ve görsel 
tarımsal yayım sayesinde çiftçiler ihtiyaç 
duydukları enformasyona kolayca ulaşa-
bilmektedirler. Tarım Fuarları bu nedenle 
tarım sektörü için daha fazla önem taşı-
maktadır.

Konya tarih öncesi çağlardan gü-
nümüze kadar her dönemde ekonomik, 
sosyal ve kültürel alanda önemli bir 
merkez olmuş ve bugüne kadar çok sa-

yıda medeniyete ev sahipliği 
yapmış bir vilayettir. Tarımın 
başkenti olarak bilinen. Bu 
özelliklerini doğrulayan şehir 
merkezi ve ilçelerinde Kon-
ya- Çumra’da ki Çatalhöyük 
gibi çok sayıda tarihi yerler 
ve eserler bulunmaktadır.  

Bu tarihi geçmiş özel-
likleriyle Konya bunları 
yaşatmakta, sürdürmekte 
ve sürdürmeye de devam 
ederken ilde yapılan “Konya 
2024 Tarım Fuarı” gibi fuar-

lar da Konya ve yöresine önemli katkılar 
sağlamaktadır. 

Tarım insanoğlunun var oluşundan 
bugüne kadar bulma, toplama, yetiştirme 
ve ıslah şeklinde gelişmiş ve halen geliş-
tirilen teknolojiye göre de gelişmekte ve 
yenilenmektedir. Tarımda yeni teknolojik 
makine ve ekipmanlar tarımda kullanımı 
artmaktadır. Dronlar ve ileri algılama tek-
nolojik özelliklere sahip makinelerin kulla-
nımı giderek yaygınlaşmaktadır. 

Konya 2023 Tarım Fuarına yirmi 
ülkeden 474 firma ve firma temsilcisi 
katılmış ve doksan ülkeden 235195 kişi 
ziyaret etmiştir, bu yıl daha fazla firmanın 
katılacağı ve 400.000 den fazla daha fazla 
sayıda kişinin ziyaret edeceği beklenmek-
tedir. 

Konya Tarım fuarında olduğu gibi 
Konya sahip olduğu coğrafik konum, 
iklim yapısı ve ürün çeşitliliği açısından 
zengin bir tarımsal ve yüksek üretim po-
tansiyeline potansiyele sahiptir. Türkiye’de 
birçok üründe olduğu gibi tarım makine 
ve ekipmanları üretiminde de Konya ilk 
sırada yer almaktadır. Hem üretimde ve 
üretilen makine ve ekipmanın sürdürüle-
bilirliği önemlidir. Bu nedenle Konya’nın 
bu potansiyelini sürdürebilmesi için ta-
rımda girdi kullanımı desteklenmeli, ova-
nın su meselesi ve üreticilerin diğer prob-
lemleri çözüme kavuşturulmalıdır.

Konya bitkisel ve hayvansal üretimi 
yanında gelişmiş tarım makinaları ve gıda 
sektörü varlığı ile çeşitli krizlere rağmen 
ayakta kalabilmekte ve üretimini sürdüre-
bilmesi için sektör desteklenerek sektör-
den kaçış önlenmelidir. 

Kırsal alanda çiftçilere tarımsal en-
formasyon sağlayan çok sayıda kuruluş 
bulunmaktadır. Bunlar arasında, Tarım 
ve Orman Bakanlığına bağlı il ve ilçe 
müdürlükleri, üniversiteler, tarımla ilgili 
kooperatifler, birlikler, araştırma kuru-
luşları, danışmanlık şirketleri sayılabilir. 
Çiftçiler tarımsal girdi ve ürün pazarlayan 

firmalardan da önemli tarımsal en-
formasyonlar elde edebilmektedirler. 
Konuya bu açıdan bakıldığında çeşitli 

tarım fuarlarına katılan firmalar çiftçilere 
enformasyon sağlayarak görsel ve uy-
gulamalı olarak önemli tarımsal etkinlik 
gerçekleştirmektedir. Bu bağlamda tarım 
fuarlarında firma temsilcileri ile çiftçiler bir 
araya gelmekte ve karşılıklı enformasyon 
transferi gerçekleşmektedir. 

Tarım fuarları çiftçilere enformasyon 
sağlayan önemli etkinlikler olduğundan 
çiftçilerin bu fuarlara katılımları ve ziyaret 
etmeleri mahalli idareciler, ziraat odaları 
ve diğer zirai kuruluşlar tarafından teşvik 
edilmelidir. Bu teşvik fuar içerisinde ve 
parkında görülen kişiler ve araçlardan da 
görülmektedir. 

Tarımda üretimi teşvik etmenin do-
laylı bir yolu da tarımsal fuarlardır. Fuarlar 
ticari bir etkinlik olarak nitelendirilebilir, 
fuarlarda sektörel gelişmelerle teknolojik 
yeniliklerin tanıtımı yapılmaktadır. Konya 
TUYAP Fuar alanında yapılan Konya Ta-
rım Fuarı üreticiler günümüzün ağırlaşan 
şartları altında, zorlaşan rekabet şartları 
içerisinde gelişen yeni ve kaliteli üretim 
teknolojilerini görmeye, firmalar ürünleri-
ni sergilemeye, rakiplerini izleme imkânını 
da bulmaktadırlar. Fuar süresince yapı-
lan tarımsal etkinliklerle üreticilere bilgi 
aktarımı doğrudan yapılmaktadır. Tarım 
Fuarı’na katılan firmaların temsilcileri fuar 
süresince standlarını ziyaret eden kişilere 
gerek firmaları gerekse fuardaki ürünle-
riyle ilgili enformasyon sağlayarak fuarda 
firma tanıtımına ve satışlarına olumlu katkı 
sağlamaktadırlar. 

Tarım Fuarı gibi ilde yapılan fuarlar 
şehrimize zenginlik katmaktadır. Çok sa-
yıda firmanın katıldığı ve yurt dışı katılım 
ve ziyaretçilerle böylesi organizasyonlar, 
tarımsal bilgi ve görgülerini artırmak ya-
nında Konya’nın tarihi, kültürel ve sosyal 
yapısını ve şehrimizi görmektedir. Birkaç 
günlüğüne de olsa fuar öncesi ve son-
rasında yaşanan bu hareketlilikten tarım 
dışındaki sektörlerde faydalanmakta ve 
yöreye ekonomik katkı sağlamaktadırlar. 

Çiftçilerimizin bilgi ve yenilikleri fuarda 
görmek, incelemek ve satın almak fırsatını 
değerlendiren tarım sektörü paydaşlarına 
Konya Tarım Fuarının faydalı olduğu inkâr 
edilemez. Konya Tarım Fuarında sağladığı 
başarıda olduğu gibi Konya’nın tarımsal 
üretimde de sürdürülebilmesi için üretici-
lerin başta su temini olmak üzere önemli 
problemleri halledilmelidir. 

 Konya’da yapılan tarım fuarını 
genişlemesi ve gelişmesi arzu edilmekte-
dir. Bu gelişme sadece alanın genişlemesi 
değil daha da modernleşmesi olmalıdır.   

KONYA 2024 TARIM FUARI 

haber@konyayenigun.com
MEVLÜT MÜLAYIM

Konya Ticaret Odası Ulusla-
rarası Fuar Merkezi’nde gerçek-
leştirilen 20. Konya Tarım Fuarı 
tamamlandı. Toplam 100 bin met-
rekare sergi alanında yapılan fua-
ra 454 firma katıldı. Konya Tarım 
Fuarı 96 ülke ve Türkiye’nin 81 
ilinden 241 bin 508 ziyaretçiye ev 
sahipliği yaptı.

Konya Ticaret Odası Başkanı 
Selçuk Öztürk, Konya Tarım Fua-
rı’nın beş gün boyunca fuar mer-
kezinde yapılan ticaret ile iç ve dış 
talep canlılığı sağlaması ve Konya 
ekonomisine katkısı açısından son 
derece verimli geçtiğini ifade etti.

Başkan Öztürk değerlendirme-
sinde şu ifadelere yer verdi: “Tür-
kiye’nin en büyük, dünyanın da sa-
yılı tarım fuarları arasında yer alan 
Konya Tarım Fuarı’nın 20.’sini, 
Konya Ticaret Odası Uluslararası 
Fuar Merkezimizde başarı ile ta-
mamladık. Şehrimiz ve ülkemiz 
tarım sektörünün dünyaya açılan 
kapısı olarak gördüğümüz Kon-
ya Tarım Fuarımız bu sene de bu 

özelliğini yerine getirmiştir. Şenlik 
havası içinde geçen fuarımıza ka-
tılan firma temsilcilerinin ve ziya-
retçilerimizin de fuardan mutlu 
ayrıldığını görmekten ayrıca mem-
nuniyet duyduk. Tarım ve Orman 
Bakanımız Sayın İbrahim Yumaklı 
ve Konya protokolümüzün kıy-
metli üyelerinin katılımıyla resmi 
açılışını yaptığı fuarımız, ülkemi-
zin 81 ilinden ve 96 farklı ülkeden 
241 bin 508 ziyaretçiye ev sahip-
liği yapmıştır. Fuarımız sektördeki 
yenilikleri ve değişimi göstererek, 
dönüşümün gerçekleştirilmesinde 
önemli bir görev üstlenmektedir. 
Tarım makineleri sektörünün üre-
tim yapısının dönüşümü, dünya 
ile rekabette üreticilerimize avan-
taj sağlayacaktır.” Başkan Öztürk, 
Konya Tarım Fuarı’nın düzenledi-
ği ilk fuardan itibaren bu seneki 
ziyaretçileriyle birlikte toplam 3,5 
milyondan fazla kişiyi ve 7 binden 
fazla firmayı ağırladığının bilgisini 
de paylaştı. 
 n HABER MERKEZİ

Konya Tarım Fuarı 241 
bin 508 ziyaretçi ağırladı



AK Parti Konya Milletvekili Tahir 
Akyürek, 31 Mart yerel seçimlerine 
yönelik çalışmalar kapsamında ziya-
retlerini sürdürüyor. 

Gittiği ilçelerde ve gerçekleştirdiği 
ziyaretlerde Cumhur İttifakı adayları-
na destek isteyen Akyürek, AK Parti 
belediyeciliğinin eser odaklı bir anla-
yışını temsil ettiğini vurguluyor. Seçim 
dönemi yapılan çalışmalarla alakalı 
genel bir değerlendirme yapan AK 
Parti Konya Milletvekili Tahir Akyü-
rek, "Artık seçim süreci başladı. Hem 
belediye başkan adayları hem meclis 
üyesi adayları kesinleşti. Yüksek Se-
çim Kurulu’nun açıkladığı seçimlerin 

hem şehrimiz hem ülkemiz için hayırlı 
olmasını diliyoruz. Birlik beraberlik 
içinde, barış içinde bir seçim sürecini 
yaşamayı temenni ediyoruz" dedi.

Konya'da AK Parti'nin Büyükşe-

hir Belediyesi ve ilçe belediyelerinde 
güçlü bir şekilde hizmetlerine devam 
ettiğini belirten Akyürek, "AK Parti, be-
lediyeciliğin okulu durumunda. Kon-
ya’da da Büyükşehir Belediyemiz ve 
ilçe belediyelerimiz güçlü bir şekilde 
yola devam ediyor. Şehrimizin bütün 
ihtiyaçlarıyla ilgili proje ve eser üretme 
süreci devam ediyor. İlçelerde prog-
ramlar gerçekleştiriyoruz. Liyakatlı 
arkadaşlarımız aday oldular ve projele-
rini anlatıyorlar. Cumhur İttifakı olarak 
bütün ilçelerimizde ve büyükşehirde 
güçlü bir şekilde yola devam etmek is-
tiyoruz. Halkımızın desteğini istiyoruz" 
ifadelerini kullandı.

“TARLADA İZİ OLMAYANIN 
HARMANDA YÜZÜ OLMAZ”

Akyürek, teşkilat mensupları, ka-
dın kolları ve gençlik kollarının seçim 
çalışmalarına yoğun bir şekilde devam 
ettiğini belirterek, "Halkımızın büyük 
bir teveccühü olduğunu ben şahsen 
görüyorum. Bugüne kadar yapılanlar, 
bundan sonra yapılacakların da aynı 
zamanda teminatıdır. Tarlada izi ol-
mayanın harmanda yüzü olmaz. Bizim 
hamdolsun şehrimizin tüm yerleşim 
yerlerinde, her bölgesinde de hizmet-
lerimiz var. Bu yönüyle de halkımızın 
desteğinin artarak devamını diliyoruz” 
şeklinde konuştu. n HABER MERKEZİ
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‘Bizi motive eden Karatay’a olan sevdamız’
31 Mart Mahalli İdareler Se-

çimleri için her gün ilçenin birçok 
noktasında toplumun tüm kesim-
leriyle buluşan Karatay Belediye 
Başkanı Hasan Kılca bu kapsamda; 
ilçe merkezinde Erler ve Sarıyakup 
Mahalleleri’ni ziyaret etti. 

Erler ve Sarıyakup Mahallele-
ri’nde ev ve iş yerlerini ziyaret eden 
Hasan Kılca’ya 22. Dönem AK Parti 
Konya Milletvekili Halil Ürün, AK 
Parti Karatay İlçe Başkanı Mehmet 
Genç, ilçe teşkilat mensupları, bele-
diye meclisi üyeleri, belediye mec-
lisi üyesi adayları, kadın ve gençlik 
kolları yönetimleri ile mahalle baş-
kanları eşlik etti. 

Mahalle sakinlerinin yanı sıra 
bölgede faaliyet gösteren esnaflarla 
görüşen, belediyenin bölgedeki hiz-
metlerini konuşan ve yeni dönemle 
ilgili istişarelerde bulunan Kılca, es-

naf ile vatandaşlardan gelen istek-
leri ve önerileri de tek tek dinledi.

İLÇEMİZE YAKIŞIR ESER VE 
PROJELERİ HAYATA GEÇİRMEYE 

DEVAM EDECEĞİZ
Karatay Belediye Başkanı Ha-

san Kılca, 2019’da göreve başladık-
ları günden bu yana büyük bir azim 
ve sevdayla Karatay’ın tamamına 
hizmet etmenin çabasında oldukla-
rını belirtti.  İlçeye kazandırılan tüm 
yatırım ve projelerin istişare ve or-

tak akıl anlayışının ürünü olduğuna 
vurgu yapan Başkan Hasan Kılca; 
“5 yıldır ilçemizin tamamında hiz-
met kalitesinin arttırılması amacıy-
la yoğun bir çabanın içerisindeyiz. 
Bu yolda istişarelere büyük önem 

veriyoruz. İlçemizin her mahalle-
sinde, caddesinde ve sokağındaki 
hemşehrimizin ihtiyaç ve talebini 
göz önünde bulundurarak proje-
lerimizi şekillendiriyoruz. Vatan-
daşımızı, esnafımızı, üreticimizi ve 

toplumun diğer tüm kesimlerini sık 
sık ziyaret ederek onlarla bir araya 
geliyoruz. Tek amacımız, geleceğin 
daha yaşanabilir bir Karatay’ı için. 5 
yıldır da bu anlayışla ilçemize birçok 
önemli eser ve proje kazandırdık. 
Hemşehrilerimiz de bunun farkın-
da ve bizleri gülen yüzleri ve sıcak 
muhabbetleriyle evlerinde işyerle-
rinde misafir ediyorlar. Bu vesileyle 
ben, tüm hemşehrilerime şükran-
larımı sunuyorum. İnşallah 5 yıldır 
olduğu gibi önümüzdeki dönemde 
de Konyamızın, Karatay’ımızın ve 
insanımızın bütün değerlerine has-
sasiyet göstererek ilçemize yakışır 
eser ve projeleri hayata geçirmeye 
ve ilçemize yakışır şekilde değer 
katmaya devam edeceğiz. Rabbim 
bu birlik ve beraberliğimizi bozma-
sın inşallah” dedi.
n HABER MERKEZİ 

Büyükşehir Belediyesi ve ASEL-
SAN iş birliği ile oluşturulan ‘Konya 
Akıllı Şehir Stratejisi ve Yol Haritası’ 
tanıtımı, düzenlenen programla Sel-
çuklu Kongre Merkezi’nde gerçek-
leştirildi. Programa Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
AK Parti Konya Milletvekilleri Ziya 
Altunyaldız, Meryem Göka, ASEL-
SAN Genel Müdür Yardımcısı Prof. 
Dr. Mehmet Çelik, Konya protokolü, 
sivil toplum kuruluşu temsilcileri ve 
vatandaşlar katıldı. 

2030 YILINA KADAR 142 PROJE 
HAYATA GEÇECEK 

Akıllı şehirlerle ilgili yapmış ol-
dukları çalışmaları aktaran Büyük-
şehir Belediye Başkanı Uğur İbra-
him Altay, insanın olduğu her yerde 
belediyeciliğin de olması gerektiğine 
dikkat çekerek diğer alanlarda oldu-
ğu gibi teknoloji alanında da Kon-
ya’yı dünya standartlarına getirdik-
lerini söyledi. İş birlikleri neticesinde 
Konya’da 200’e yakın projenin ger-
çekleştiğini ifade eden Altay, hayata 
geçirilen projelerden bazılarını şöyle 
aktardı: “Akıllı Şehir Uygulamala-
rı konusunda yaptığımız kapsamlı 
değerlendirmeler ve paydaş iş bir-
likleri neticesinde; bugüne kadar 
200’e yakın vizyon projeyi şehrimi-
zin hizmetine sunduk. Tüm bu pro-
jeleri hemşehrilerimizin istekleri ve 
ihtiyaçları doğrultusunda planladık. 
Bunlardan bazıları, 360 Konya, Akıl-
lı Durak Ekranları, Akıllı Kavşaklar, 
Akıllı Turizm Rehberi Uygulaması, 
Akıllı Toplu Ulaşım Sistemi, Bisiklet 
Tramvayı, Akıllı Bisiklet Sistemi, 
E-Hemşehrim, Engelsiz Konya Mo-
bil Uygulaması, Genç Kültür Kart, 
E-PATİ Gönüllü Hayvan Dostları 
Projesi Uygulaması, Hava Kalitesi 
İzleme Sistemi, Kent Bilgi Sistemi, 
KOBİM Koordinasyon Bilgi Merkezi, 
Konya Açık Veri Portalı, Konya Mo-

bil Uygulaması, Konyakart, Coğrafi 
Bilgi Sistemleri, Metaverse Toplantı 
Uygulaması, Merkezi Trafik İşletim 
Sistemi, Ücretsiz Wi-Fi Hizmeti, 
Saha Takip Platformu ve Konya Sıfır 
Atık Bilgi Sistemi.” 

‘KONYA’YI MİRAS BIRAKMIŞ 
OLACAĞIZ’

Akıllı Şehir konusunda 2030 viz-
yonundan bahseden Altay, 2030 yılı 
için planlanan akıllı şehir stratejisi 
hakkında da bilgi verdi. Altay, Konya 
Akıllı Şehir Stratejisi ve Yol Haritası 
ismi verilen 2030 yılı planıyla ilgili, 
“Yaklaşık bir yıl boyunca yürüttü-
ğümüz çalışmalar sonucunda akıllı 
şehir vizyonumuzu dört stratejik 
amacımız ve bu amaçlara bağlı 23 
stratejik hedefimizi ortaya koyduk. 
2023- 2030 yılları arasında kapsa-
yacak şekilde çevre alanında 17, 
ulaşımda 23, bilişimde 15, yöneti-
şimde 20, yaşanabilirlik alanında 22 
ve diğer birçok alanda olmak üzere 
toplamda 142 eylemi barındıran 
Konya akıllı strateji yol haritamızı 
oluşturmuş olduk. Konya Akıllı Şehir 
Stratejisi ve Yol Haritamızla, inşallah 
2030 yılına kadar hep birlikte 142 
projemizi hizmete sunacak ve ‘2030 
Akıllı Şehir Konya’sını inşa etmiş 
olacağız.  Bu projelerle; şehrimizin 
teknolojik altyapısını güçlendirecek, 
yaşam standartlarını ileri seviye-
ye taşıyacak, Akıllı Şehir kültürünü 

yaygınlaştıracak ve bu alandaki ka-
pasitemizi sürekli geliştirerek sür-
dürülebilir olmasını sağlayacağız. 
Böylelikle bizden sonraki nesillere; 
her alanda kendini ispat etmiş, çok 
daha güzel ve güçlü bir Konya’yı mi-
ras bırakmış olacağız.” diye konuştu. 

TÜRKİYE’DE İLK OLACAK
Teknolojinin birçok alanıyla bir-

likte metaverse alanında da çalışma 
yapacaklarını belirten Altay, bu kap-
samda metaverse alanında Türki-
ye’de çalışma yapan ilk belediyenin 
de Konya Büyükşehir Belediyesi 
olacağını aktardı. Konya’nın ulusal 
başarısının uluslararası platformlara 
da taşındığı söyleyen Başkan Altay, 
“Güney Kore Seul’de; Dünya Akıllı 
Sürdürülebilir Şehirler Organizas-
yonu ve Seul Büyükşehir Belediyesi 
tarafından düzenlenen bir program-
la; Akıllı Şehirler alanında lider pro-
jelere ödül verilmekte. Şehrimize 
kazandırmış olduğumuz Akıllı Şehir 
uygulamaları, 2030 yol haritamız ve 
Akıllı Şehir uygulamalarını Hatay’da 
verimli bir şekilde kullanmamız se-
bebiyle; bu yıl bu ödül Büyükşehir 
Belediyemiz adına şahsıma tevdi 
edildi. Dünyada büyük bir presti-
je sahip Akıllı Şehir Liderlik Ödü-
lü’nü almak, bizleri ayrıca mutlu 
eden bir gelişme oldu. Konya’mıza 
Güney Kore’deki ödülün ardın-
dan, geçtiğimiz günlerde bir ödül 

de İspanya’dan geldi. Barselona’da 
düzenlenen, Akıllı Şehircilik alanın-
da dünyanın en büyük ve en etkili 
teknoloji etkinliği olan Smart City 
Expo Dünya Kongresi’nde, Bisiklet 
Tramvayımız ‘Hareketlilik’ katego-
risinde ödül aldı. 63 ülkeden 411 
projenin yer aldığı yarışmada; şehri-
mizin böylesine prestijli bir ödül al-
mış olması, yaptığımız çalışmaların 
ne denli isabetli olduğunun ayrı bir 
göstergesidir.” ifadelerini kullandı. 

‘YÜZYIL VİZYONUNU ORTAYA 
KOYAN BİR ÇALIŞMA!’

AK Parti Konya Milletvekili Ziya 
Altunyaldız, yönetim anlayışlarının 
ülke potansiyelini ortaya koyduğunu 
ifade ederek Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın ortaya koymuş 
olduğu ‘yeşil kalkınma’ vizyonu ne-
ticesinde projelere imza atan Büyük-
şehir Belediyesi ve ASELSAN’ı teb-
rik etti. Gelecek vizyonu vaat eden 
yol haritasının şehirde ihtiyaç duyu-
lan tüm alanları kapsadığına dikkat 
çeken Altunyaldız, “Bu çalışma, in-
şallah bizi Türkiye Yüzyılı vizyonuy-
la buluşturan ve onu gerçekleştirme 
parametrelerini ortaya koyan bir ça-
lışma olmuş.” şeklinde konuştu. 

‘YERLİ VE MİLLİ KAYNAKLARLA 
YAPILAN İLK PROJE’

Akıllı Şehir Stratejisi ve Yol Ha-
ritası’nın Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı stratejisi ile 
uyumlu, yerli ve milli kaynaklarla 
yapılan ilk proje olma özelliğini ta-
şıdığını ifade eden ASELSAN Genel 
Müdür Yardımcısı Prof. Dr. Mehmet 
Çelik ise, Konya’nın mevcut duru-
munu ortaya koyarken şehirdeki 
tüm paydaşların ‘akıllı şehircilik’ 
kapsamındaki beklentilerini ölçmek 
amacıyla yapılan çalışmalar netice-
sinde yapılan çalışmalar sonucunda 
böyle bir yol haritasının belirlendiği-
ni söyledi. n HACER CEYLAN

Konya, metaverse alanında planladığı çalışmalarla yine bir ilki gerçekleştiriyor. ‘Kon-
ya Akıllı Şehir Stratejisi ve Yol Haritası’yla birlikte yeni 142 projeye daha imza atılacak 

Konya yine, yeni 
bir ilke imza attı

Ziya Altunyaldız Uğur İbrahim Altay Prof. Dr. Mehmet Çelik

‘AK Parti belediyeciliğin okulu durumunda’

MÜSİAD Konya Şubesi tara-
fından düzenlenen “İslam’da Yar-
dımlaşma ve Zekat” konulu prog-
rama Prof Dr. Hamdi Döndüren 
katılarak, zekat ile ilgili detaylı bir 
bilgilendirme yaptı.

Zekâtın İslam tarihinde baş-
langıç sürecini anlatan Hamdi 
Döndüren; “Hz. Peygamber ve 
ilk dört Halife döneminde bütün 
zekât türleri görevli zekât memur-
larınca toplanır ve yıl boyunca ihti-
yaç sahiplerine dağıtılırdı. Hz. Os-
man döneminden itibaren “bâtın 
mallar” denilen altın, gümüş, nakit 
para ve ticaret mallarının zekâtı 
yükümlülerce hesaplanıp veril-
mesi esası benimsendi. Akıl baliğ 
olan üzerinde varlıklı olan malı 
olan kişi zekât hükümlü sayılıyor. 
Tabi borçlar düşüldükten alacaklar 
eklendikten sonra kendini ait olan 
zekâta tabi mal veya para kısmı 
sınırı aşıyorsa para ölçümü yapılır. 
Hesapta bildiğimiz gibi Osman-
lı döneminde doksan altı (96 gr) 
gram esas alınmıştır.” dedi.

GÜNÜMÜZDE 190-200 BİN LİRA 
ÖLÇÜDÜR

Zekât oluşma şatlarını anlatan 
Hamdi Döndüren konuyu şöyle 
özetledi; 

“Bugün bazında 190-200 bin 

lira parası olacak kişi, tabi temel 
ihtiyaçları dışında zekât vermesi 
gerekir. Temel ihtiyaçlar nedir? 
Oturduğu ev, arabası varsa, ev 
eşyası kullanabildiği temel ihtiyaç-
larındandır. Ayrıca bir aylık veya 
bir yıllık geçim masrafları temel 
ihtiyaçtır. Tabi aile reisi ise ailesini 
geçindirecek masraflarda temel ih-
tiyaçlara giriyor bunlar düşüldük-
ten sonra zekât hesaplanır. Yani 
istenirse bir aylık veya bir yıllık. 
Daha kuvvetli bir görüş aslında; 
yıllık zekât hesaplamasının yapıl-
dığına göre, asli ihtiyaçta yıllık he-
saplanmalı, yıllık ihtiyaçlar dışında 
yedek akçe ayırdıktan sonra geride 
kalan doksan altı gram altını aşar-
sa, üzerinden bir yıl geçti ise ondan 
sonra zengin sayılıyoruz. Yüzde iki 
buçuk kısmı zekâta tabi olmuş olu-
yor. Üzerinden bir yıl geçmesi şar-
tıyla ve akil baliğ olan erkek veya 
kadına ait olabilir hiç fark etmiyor 
ve zekât hükümlüğü başlıyor. Tabi 
birde Müslüman olması, zekâta 
niyetlenmesi birde temlik var ma-
lum fakire teslim edilmesi şartı 
var.” Programın sonunda MÜSİAD 
Konya Başkan Yardımcısı Murat 
Çankırlı tarafından Hamdi Döndü-
ren’e hediye takdimi yapıldı. 
 n HABER MERKEZİ

Döndüren: Zekât toplumsal 
yardımlaşmayı güçlendirir
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Yılların vermiş olduğu tecrü-
be ile üretimlerine devam eden 
Giba Şekerleme, ağızları tatlan-
dırmayı sürdürüyor. Hem üretim 
hem de perakende satış yapan 
Giba, yoluna emin adımlarla de-
vam ediyor. Yurtiçinde önemli 
bir pazar payına sahip olan Giba, 
ülke ekonomisine daha fazla katkı 
sunmak amacıyla son dönemde 
ihracattaki payını artırmak için 
adımlar attı. Bu adımlarda başarı 
sağlayan Giba, bugün 40’tan fazla 
ülkeye ihracat yapan bir firma ha-
line geldi. Giba Şekerleme Genel 
Müdürü Murat Özgüven, konuyla 
ilgili önemli değerlendirmelerde 
bulundu. Özgüven, ülke ekono-
misine daha fazla katkı yapabil-
mek adına ihracata odaklandıkla-
rını söyledi.
GİBA TÜRKİYE’NİN HER YERİNDE

Giba Şekerleme’nin uzun yıl-
lardır Konya’da faaliyet gösterdi-
ğini bununla birlikte nesillerden 
nesillere aktarılan lezzetinin ol-
duğunu belirten Giba Şekerleme 
Genel Müdürü Murat Özgüven, 
“Şirketimizin üçüncü kuşak yöne-
ticisi olarak devraldığımız bayrağı 
daha yukarıya taşımak amacıyla 
iki kardeşimle birlikte işlerimizi 
sürdürüyoruz. Hepimizin üst-
lendiği farklı görevler var. Ortak 
amacımız ise lezzetimizi daha 
ileriye taşımak. Bizim en büyük 
özelliğimiz geleneksel ürünleri-
mizi geleneksel yöntemlerle üret-
mek. Şu an geldiğimiz noktada da 
Türkiye’nin 81 iline ürün gönderi-
yoruz” dedi. 

DEDEDEN TORUNA AYNI LEZZET  
Giba’nın mazisinin 40 yılı 

aştığını vurgulayan Özgüven, 
“1972’lerde rahmetli dedemizin 
perakendecilik yapmaya başlama-
sıyla kuruldu diyebiliriz. Eski oto-
garda ilk dükkânı açmış rahmetli 

dedem. Daha sonra aynı yerde 11 
dükkâna ulaşmış. Tabi burası or-
taklı bir yermiş. Eski otogar yıkı-
lınca ortaklık da bozulmuş. Daha 
sonra 2001 yılında yeni şekerciler 
sitesinde 600 metrekarelik bir 
üretim alanında yeniden başlamış 
olduk. Otogar ve Mevlana Çarşı-
sı’nda da perakende dükkânla-
rımızı açarak devam ettik. Daha 
sonra Nalçacı’da da bir şube açtık. 
Kuruyemiş, lokum, şeker üzerine 
ilk şehir içi dükkânını açan biziz 
diyebilirim. Personelimiz bizim 
buraya girer çırak olarak, usta 
olarak devam eder emekli olur 
gider. Bununla övünç duyarız. 
Aile ortamımız var burada. Dede-
mizden, babamızdan gelen kültür 
bu şekilde. Dedemizi ve babamızı 
kaybettikten sonra 3 kardeş Giba 
Şekerleme’yi sırtlıyoruz” dedi. 

‘GELENEKSEL TATLAR 
ÜRETİYORUZ’

Geleneksel tatlar arasında 
yer alan Mevlana Şekeri, lokum, 
hurma şekeri, akide şekerleri ve 
Konya sarması ürettiklerinin al-
tını çizen Murat Özgüven, “Biz 
bir kültür oturtmaya çalışıyoruz. 
Hediyeleşme kültürü var. Onla 
alakalı farklılıklar oluşturmaya ça-
lışıyoruz. Biz geleneksel ürünleri 
geleneksel yöntemlerle üretiyo-
ruz. Daha çok el işçiliğiyle üreti-

yoruz. Birinin ben çocukluğumda 
yediğim Mevlana şekerinin tadını 
şimdi alamıyorum diye bir durum 
bizde söz konusu olmaz. Aynı lez-
zet, aynı tat devam eder. Kaybol-
maya yüz tutmuş gibi şeyleri de 
kaybetmemek adına da çalışmalar 
yapıyoruz. Farklılıklar oluşturuyo-
ruz. İnsanlar hediye götürürken 
farklı şeyler götürürsün amacıyla 
farklı ambalajlar yapıyoruz. İnsan-
lardaki algıyı bu şekilde değiştir-
mek gerekiyor. Sıradanlaşmamak 
gerekiyor. Sektöre farklı soluklar 
getirmeye çalışıyoruz. Biz pera-
kendeci de olduğumuz için müş-
terinin ne istediğini de biliyoruz. 
Onların taleplerini de alabiliyoruz. 
Bu da bizim için büyük bir avan-
taj” diye konuştu.  

İHRACATTA GİBA FARKI
Son dönemde ihracatı artır-

mak için çalışmalar sürdürdük-
lerini kaydeden Özgüven, ihra-
catı artırmak için yeni ürünler 
üretmeye başladıklarını söyledi. 
Bu anlamda çikolata üretimine 
girdiklerini dile getiren Özgüven, 
şöyle devam etti, “Çikolata üret-
meye başladık. Kaliteli ama ucuz 
bir ürün. Bu ürünün ciddi bir ih-
racat potansiyeli var. Bu ürünü 
tamamen ihracat için üretiyoruz. 
Daha çok Ortadoğu ve Afrika ül-
keleri önemli bir Pazar bizim için. 
Yeni ürünümüzle birlikte yurtdı-
şı pazarındaki payımızı hızlı bir 
şekilde artırdık. Kısa bir sürede 
önemli bir mesafe aldık ve bu-
gün yaklaşık 40 ülkeye ihracat 
yapan bir firma haline geldik.”

İHRACAT YAPMAMIZ ŞART
İhracatın önemine değinen 

Özgüven, “İhracat yapmamız ge-
rekiyor. Ülkemizin iç piyasası ye-
terli olabilir ama ihracat yaparak 
ülke ekonomisine de fayda sağla-
mamız lazım. Döviz girdisi sağla-

mamız lazım. Konya bu anlamda 
büyük bir ivme kazandı, inşallah 
bu durumu daha da yukarıya ta-
şıyacağız” değerlendirmesinde 
bulundu. 

AHİLİK GELENEĞİNİ 
YAŞATIYORUZ

Giba Şekerleme’nin nesil-
den nesile aktarılan bir gelene-
ğin ürünü olduğunu kaydeden 
Özgüven, bu durumun kendi-
lerine güç verdiğini söyledi. Bu 
anlayışının temelinde ise ahilik 
kültürünün olduğunu dile ge-
tiren Özgüven şunları söyledi, 
“Selçuklu’dan buyana süregelen 
ahilik kültürü, bizim ticari ve 
toplumsal anlayışımızın da te-
melini oluşturuyor. Çünkü Ahi 
Evran gerçekten önemli bir iş 
başarmış, toplumun her kesimi-
ni kucaklayan bir teşkilat ortaya 
koymuştur. Öyle ki bu teşkilat, 
bizim hem Türk geleneğimizle 
hem de İslami değerlerimizle 
birebir örtüşen bir anlayışla or-
taya çıkmıştır. Biz de bu anlayışı 
Giba olarak hep benimsedik ve 
ticari faaliyetlerimizi bu anlayış-
la şekillendirdik. Çünkü ahilik 
geleneğinde bir usta, çıraklıktan 
aldığı birini ustalığa kadar götü-
rüyor, o kişi usta olduktan sonra 
ya işe birlikte devam ediyorlar 
ya da usta olan kişi kendi işini 
kuruyordu. Biz de Giba Şekerle-
me olarak dedemizden aldığımız 
mirası aynı anlayışla sürdürüyo-
ruz. Dedemizden babamıza, ba-
bamızdan da bize geçen bir se-
rüven var. Öğretilere baktığımız 
zaman ise ben bizim firmamızda 
ahilik anlayışının yansımasını 
görüyorum. Bu anlamda, Giba 
Şekerleme’nin bugünlere gelme-
sinde bu anlayışın büyük katkısı 
olduğunu düşünüyorum.” 
 n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Yılların birikimiyle bugün yurtdışı pazarında kendini gösteren Giba Şekerleme, 40’tan fazla ül-
keye ihracat yapıyor. Bu potansiyelini artırmak için çalışan firma, ihracata odaklanmış durumda  

Giba bu Ramazan’da 
da ağızları tatlandıracak

Murat Özgüven
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Mustafa Güden
İRFAN KÜÇÜKKÖY-1

İrfan Küçükköy Konya İmam 
Hatip Lisesini ve Yüksek İslam 
Enstitüsünü bitirdikten son-
ra vaiz oldu ama Türkiye onu 
Mücadele hareketindeki yük-
sek aksiyonu ile tanıdı. Türkiye 
tarihinin önemli bir bölümüne 
tanıklık eden İrfan Küçükköy ile 
hem memuriyet hem de fikir ve 
aksiyon hayatında yaşadıklarını 
konuştuk.

Hocam sohbetimize sizi 
tanıyarak başlayalım. Nerede 
dünyaya geldiniz, tahsil hayatı-
nızı hangi okullarda tamamla-
dınız?

Konya’nın Çumra ilçesine 
bağlı Küçükköy’de 1942 yılın-
da dünyaya geldim. İlkokulu 
köyümde okuduktan sonra kö-
yümüzün imamı, Oflu yaşlı bir 
hocada iki sene Kur'an-ı Kerim 
okudum. Sonra Konya İmam 
Hatip Okulu’na kaydoldum ve 
altıncı sınıfı Isparta’da, yedinci 
sınıfı Kayseri’de okuyup mezun 
oldum. 1963 yılında da, Konya 
Yüksek İslam Enstitüsü’ne baş-
ladım. 

İmam Hatip okuluna devam 
ederken yaz tatillerinde vaiz 
hocalardan medrese usulü ile 
Arapça ve dini ilimler dersleri al-
mıştım. Böylece ilahiyat eğitimi-
nin yanında klasik Arapça yani 
Sarf ve Nahiv ile dini ilimleri yani 
fıkıh, tefsir ve akait derslerini de 
aynı anda alalıp hocalığa iyi şekil-
de hazırlandım.

Bununla da yetinmeyip 
Fransız Kültür Merkezine devam 
ederek Fransızcamı geliştirdim 
ve yaz tatillerinde Konya’ya ge-
len turistlere rehberlik yaparak 
konuşma yeteneğimi ilerlettim. 
Bu sayede, yüksek lisans ya-
parken Fransızca kitaplardan iyi 
düzeyde faydalandım. İktisat fa-
kültesindeki profesör hocalarım 
tercümelerimi çok beğenmişler-
di. 

Zaire’de İslam’ı seçip İstan-
bul’a gelen ve müftülükte eğiti-
me alınan Abdülaziz Nguyama 
ile eşi yeni Müslüman Fatma 
Hanım için 1980 yılında Fransız-
ca ilmihal kitabı hazırlayıp ders 
olarak okutmuştum. 

Vaizliğe ne zaman başladı-
nız?

Yüksek İslam Enstitüsü’nde 
ikinci sınıfa geçtiğimiz yaz ta-
tilinde Afyonkarahisar merkez 
vaizliğine stajyer olarak tayinim 
çıktı.

Aykut Edibali ile yol arka-
daşlığınız orada mı başladı?

Evet. Afyonlu iki genç; Aykut 
Edibali ve Yavuz Aslan Argun o 
dönemde tanıştık. Konyalı bir 
grup arkadaşımızla beraber bu 
iki gence bağlandık. İleriki yıllar-
da “Mücadele Birliği” ismini ala-
cak olan hareketin çekirdeği de 
böylece oluştu. Hayatımızın akışı 

değişti. Müftü olmaya hazırla-
nırken kendimi bir anda siyasi 
muhtevalı, kültürel bir hareketin 
içinde buldum. Herkes bizden 
akademik çalışmalar beklerken, 
sosyal aktivitelere yöneldik.

Milli Mücadele Hareketine 
ne zaman start verdiniz?

Üç yıllık bir kültürel hazırlık 
döneminden sonra 1964 yılında 
Konya’da çalışmalarımızı başla-
tıp, “Mücadele Birliği”ni 1967 yı-
lında kurduk. Senelerce her haf-
ta Afyon’a vaaz etmeye gittim, 
Konya’ya dönüşümde de teşkilat 
çalışmalarında bulundum. Şimdi 
düşününce fevkalade gibi görü-
nen bu yoğun tempo, o günler-
deki heyecanımdan olsa gerek, 
bana normal geliyordu.

Mücadele Birliği’nin amacı 
neydi? 

Mücadele Birliği, kısa bir 
zamanda çeşitlenerek çoğalan 
sosyal, kültürel, siyasal muh-
tevalı, milliyetçi mukaddesatçı 
hareketlerin miladıdır. Sadece 
bu özelliği ile değil, bu ocak dini, 
sosyal, kültürel, siyasal hayatta 
başarılı hizmetler üreten üstün 
yetenekli elemanların temerküz 
ettiği, yetiştirdiği, yetiştirildi-
ği merkez olması yönünden de 
önemlidir. Ben Mücadele Birliği 
çalışmalarında daima ön saflarda 
oldum. Teşkilat çalışmalarında 
veya daha sonra sosyal kültürel 
hayatta etkili rol alan, şimdilerde 
ün sahibi birçok kişinin teşkilata 
kazandırılmasında, bazılarının 
teşkilat azimlerinin pekiştirilme-
sinde etkili oldum. Buna bir ör-
nek vereyim; Afyon’da hoparlör 
ağı ile bütün camilerin bağlı bu-
lunduğu İmaret Camii’nde vaiz-
dim. Bu görevden kendi isteğim-
le vaz geçerek, yakın olduğu için 
liseli gençlerin devam etmekte 
olduğu bir küçük camiyi seçtim. 
Yani, şöhretli bir vaiz olmaktan 
vazgeçip hizmeti esas aldım. 

O küçük camide vaazlardan 
sonra, liseli gençlerle özel soh-
betler yaptım, devamlılıklarını 
sağladım. Ve o gençler arasın-
dan profesör olanlar, milletvekili 
olanlar, vali olanlar, avukat, mü-
hendis, doktor olanlar, Mücadele 
Birliği çalışmalarında ön saflarda 
rol alanlar yetişti. 

O zamanki ulaşım ve haber-
leşme imkânsızlıklarına rağmen 
Anadolu’yu nasıl teşkilatlandır-
dınız?

Hepimizde yüksek düzeyde 
azim vardı. Ben Anadolu’nun 
birçok iline giderek teşkilat ça-
lışmalarında rehberlik etmeye 
çalıştım. Birçok ilin ve ilçenin ilk 
teşkilat kadroları ile bağım oldu. 
Oralarda konferanslar verdim. 
Arkadaşlarla birlikte mitingler 
organize ettik. 1968-1970 yılları 
arasında ben Milliyetçiler Derne-
ği Konya Şubesi Başkanlığı yap-

tım. Milliyetçiler Kurultaylarına 
katıldım. Askerlik dönüşümde 
resmi görev almayıp bütün çalış-
malarımı teşkilatçılığa hasrettim.

Mücadele Birliği’nin yayın-
ladığı Yeniden Milli Mücadele 
dergisi de vardı değil mi?

Evet. “Yeniden Milli Müca-
dele Mecmuası”nın sahipliğini 
arkadaşlar adına ben üstlen-
miştim. Bu dergi sosyo-kültürel 
hayatımızda çok etkili oldu. Der-
ginin satışını da sesli gösterilerle 
yapıyorduk ve her yerde bir mi-
ting havası içinde oluyordu. Her 
hafta bir Türkiye mitingi yapı-
yorduk. “Bir Uyanışın Anatomisi, 
Mücadele Birliği” adlı kitabımda 
da Mücadelecilik serüvenimi ge-
nişçe anlattım.

Milli Mücadele dergisinin 
yazarları arasında kimler vardı?

Yeniden Milli Mücadele Mec-
muası’nı 1973 tarihinde yeni 
devralmıştım. Sahibi olarak adı-
mın yazılmasından başka mec-
mua ile ilgili bir görevim yoktu. 
Teşkilat işleri ile ilgilenirdim. 
İllerden sorumlu arkadaşlarımız 
otobüsle akşam yola çıkar, sabah 
mecmua binasına gelirdi. Onla-
rı bekletmemek için ben sabah 
sekiz civarında kapıyı ilk ben 
açardım. Sanki teşkilatın değil de 
benim özel misafirlerim gibi dav-
ranırdım. Eşiyle gelenleri evimde 
misafir ederdim. Sekiz buçuk do-
kuzda da mecmua yazı kadrosu 
gelirdi. Onlar çalışma salonuna 
geçer, kapıların kapalı tutulma-
sına gayret ederlerdi. Biz de ses 
çıkarmamaya, gürültü yapma-
maya gayret ederdik. O salondan 
abi olarak Kemal Yaman, teknik 
ve yazı işleri olarak da Ahmet 
Taşgetiren sorumlu idi. Ben Ana-
dolu Teşkilatlarımızın sorumlusu 

idim. Anadolu’dan gelen sorum-
luları bir odaya alır, birkaç saat 
meselelerini değerlendirirdim. 
Gereken konuları, Mehmet Çe-
tin abi ile istişare ederdim. Onun 
vefatından sonra meselelerin 
çok azını Aykut Edibali abiye 
götürürdüm. Aykut abi, teorik 
teşkilatlanma çalışmalarını rahat 
sürdürsün diye aktüel çalışma-
larla meşgul etmek istemezdik. 
Teşkilat çalışmalarında problem 
görülürse, konuları Necmettin 
Erişen ve Mustafa Sağ arkadaş-
larımızla değerlendirirdik.

Bir sabah erkenden mecmu-
aya geldiğimde kapıda otuz beş-
kırk yaşlarında biri vardı. İçeri 
alırken, “Ben Abdürrahim Ka-
rakoç’um. Maraş’tan geliyorum. 
Pınar Dergisine şiirler getirdim” 
dedi. 

Abdürrahim Karakoç, mem-
leketinde şiirler hazırlar, her 
üç-dört ayda İstanbul’a gelir, 
milliyetçi muhafazakar dergilere 
bizzat eliyle teslim eder, akşam 
otobüsleri ile de Maraş, Elbis-
tan’a dönerdi. Elbistan’da bir ku-
rumda memurdu. Bana şiirleri 
nasıl kaleme aldığını, hangi der-
ginin hangi konulu şiirleri tercih 
edeceğini bildiğini anlattı. Bütün 
zarfları açtı. Daktilo ile yazdığı şi-
irleri tek tek bana okuyup her biri 
hakkında görüşlerimi sordu. Ben 
ona, şiirlerini hikâyeden kurtar-
masını tavsiye ettim. Şiir yaz-
maya başlayıp da, “nasıl olmuş” 
diye soran her arkadaşıma bunu 
söylerdim. “Bırakın, hikâyesini 
okuyan zihninde canlandırsın. 
Sen kelimelerle, terimlerle, de-
yimlerle hissini aktar” derdim. 
Sonra Karakoç’a, “Şiirlerini mek-
tupla göndersen” dedim. “Zarfını 
bile açmazlar” diye karşılık verdi.

Ben diğer odada illerden ge-
len başka biriyle görüşme yapar-
ken yazar arkadaşlar Karakoç’u 
alıp, Pınar Dergisi binasına gö-
türmüşler. Yan caddede, binala-
rımız ayrı idi. İstanbul Teşkilatı 
da o bina da idi ama İstanbul 
merkez çalışmalarından Yılmaz 
Karaoğlu sorumlu idi. Yılmaz 
Karaoğlu amansız bir hastalığa 
yakalanınca, İstanbul Teşkilat 
başkanı Mustafa Dündar sorun-
ları bana getirmeye başladı.

Pınarcı Arkadaşlarımız Ab-
dürrahim Karakoç’u hemen sal-
madılar. Bir öğrenci evimizde, 
gece misafir edip ertesi gün bir 
de şiir üzerine röportaj yaptılar. 
Sonra röportajı Pınar Dergisinde 
okudum. Görüşmemizde yaptı-
ğımız sohbetin etkisini gördüm 
desem, yanlış olmaz.

O tarihlerde arkadaşlarımızın 
görüşmeleri üzerine söylem dü-
zelten çok kişi oluyordu. 1968’de 
Konya Milliyetçiler Derneği baş-
kanı olarak, Bursa'da toplanan 
Türkiye Milliyetçiler Kurultayı'na 
gittim. Orada vakit doldururken 
bir stajyer avukat arkadaşla iki 
saat kadar konuştum. Kendisine 
çok şey anlattım. Kongrede bu 
avukat zorla, fırsat buldu ve bir 
konuşma yaptı. Yalta konferan-
sından başladı, komünizm, siyo-
nizm tehlikesinden çıktı. Yarım 
saat önce benden dinlediklerini 
anlatmıştı ve Kurultay’ın feno-
meni oldu.

Cemil Meriç, Necmettin Eri-
şenle aynı gün iki defa görüştü. 
Bu Üstadımız Sol’dan Sağ’a ge-
çerek hayatını değiştirdi. Meşhur 
bir siyasimiz vaiz gibi dini konu-
larda konuşma yapıyordu. Ar-
kadaşlarımızın bir gece sohbeti 
sonunda Milli konulara yöneldi. 

Cemil Meriç’in dönüşümü-
nü biraz anlatır mısınız?

Bu konu biraz tafsilatlıdır. 
1967 yılında ilk tanıdığımda Ce-
mil Meriç, Kemal Tahir, Atilla İl-
han gibi birkaç edebiyatçı, Halit 
Refiğ, Metin Erksan gibi birkaç 
sinema yapımcısı, Marksist çiz-
giden yeni dönüş yapmışlardı. 
Diğerleri, Türk kültür birikiminin 
yüceliğini keşfedip arayışlarını 
düşünce ekseninde sürdürürken 
Cemil Meriç, bir adım daha ileri 
giderek bu evrensel kültürün ge-
lişmelerinde İslam’ın rolünü de 
keşfetmişti. Oğlu Mahmut Me-
riç babasının “Elli yaşına kadar 
Batı düşünceleri çemberinde, 
1960'larda Hind kültürü etkisin-
de, 1970’e doğru da Asya’nın 
Avrupa ile hesaplaşması ile ken-
dini yenileyen bir entelektüel 
olduğunu” anlatır. Cemil Meriç 
solcu olduğu zamanlarda bile 
kendini Büyük Doğu kültürüne 
yakın olarak tanımlar.

Cemil Meriç, 1967 yılında 
Konya’ya Avukat Tevfik Kılıç-

kaya'nın davetlisi olarak konfe-
rans vermeye gelmişti. Kılıçkaya 
CKMP’nin Konya il başkanı idi. 
Konferansı dinlemeye gideme-
dim ama Necmettin Erişen ile 
Avukatın yazıhanesinde kendi-
sini ziyaret edip “Hoş geldin” 
dedik. Mücadele Birliği’ni henüz 
kurmamıştık ama hazırlık için-
deydik. Ben birkaç cümle ile fik-
riyatımızı anlattıktan sonra asıl 
etkileyici cümleler Necmettin 
Erişen’den geldi. Özetle “Bizim 
gibi inanmayanlar, bizim gibi 
düşünmeyenler, bizim gibi ya-
şamayanlar, bizi kurtarma hak-
kına sahip değildir. Komünistler 
ve kapitalistlerin bu millete ve-
recekleri bir şey yoktur” dedi. 
Bununla niyetimiz Cemil Meriç’i 
tenkit, ikaz ve telkin değildi. Söy-
lediklerimiz bizim ideal olarak 
kabul ettiğimiz prensiplerimizdi. 
Biz konuşurken Cemil Meriç hiç 
tepki vermedi, sadece sustu ve 
dinledi.

Kılıçkaya bizi Meriç’e tanı-
tırken, “Üniversiteli gençler” 
demişti. Meğer bizimle yaptığı 
konuşma, daha doğrusu bizim 
konuşmamız onun hayatının 
akışını değiştirmiş. Bunu Cemil 
Meriç’in şu yazısından anlıyoruz:

“Konya yolculuğumda 
(1967) ilk defa başkası ile temas 
ettim. Başkası, yani kendi insa-
nım. Kaderin karşıma çıkardığı 
genç üniversiteli “Sen bizden 
değilsin” dedi. Sen bizden değil-
sin.” Evet, ben onlardan değilim. 
Ama onlar kimdi? Uçurumun 
kenarında uyanıyordum. Demek 
boşuna çile çekmiş, boşuna yo-
rulmuştum. (Bu Ülke dibacesi, 
s.53. Mahmut Meriç) 

Ancak kızı Ümit Meriç, bir 
tren yolculuğundan bahsedi-
yor. O tarihte Necmettin Erişen 
ile Avukat Kılıçkaya çok samimi 
dostlardı. Cemil Meriç'i Konya'ya 
getirmek için birlikte konferans 
verdiği bir şehirden getirmeye 
gitmiş veya Kılıçkaya rica edip, 
Necmettin Erişen'i göndermiş, 
birlikte dönmüş de olabilirler. 
O tarihte böyle oluyordu. Ben 
Bolvadin'de vaizdim. Necip Fa-
zıl, burada konferans verecekti. 
Arkadaşlar bizden önce konfe-
rans verdiği Eskişehir'e giderek 
otobüsle getirmişlerdi. Sonra da 
başka ilçeye geçmişti. O tarihler-
de seri konferanslar yaygındı.

Prof. Dr. Ümit Meriç Hanı-
mefendi Konya'da bir özel top-
lantıda, babasını etkileyen kişiyi 
aradığını söylemiş. Orada Nihat 
Kahraman bey de varmış. Birkaç 
sene sonra ben, bir özel toplantı-
da bu bilgileri anlatınca, tanışık-
lığı olan arkadaşım Nihat Kah-
raman bey, Ümit Meriç hanıma 
bilgi verdi ve rahmetli Necmettin 
Erişen ile görüşmesini sağladı.
DEVAM EDECEK

1960’ların sonuna doğru kurulan Mücadele Birliği’ni anlatan İrfan Küçükköy; “Bu ocak dini, sosyal, kültürel, siyasal hayatta başarılı 
hizmetler üreten üstün yetenekli elemanların temerküz ettiği, yetiştirdiği, yetiştirildiği merkez olması yönünden de önemlidir” dedi

Mücadele Birliği bir milattı! 
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Konya’nın önemli şahsiyet-
lerinden olan Hacıveyizade 
Mustafa Efendi’nin torunu 
olan ve köklü bir aileye men-
sup olmasının yanında İslam 
tarihi ve kültürü alanında yap-
tığı çalışmalarla bilinen Mer-
hum Prof. Dr. Mustafa Sabri 
Küçükaşçı, Konya’nın geçmi-
şine de ışık tuttu! Türkiye Di-
yanet Vakfı İslam Ansiklope-
disinde 7 tanesi ortak olmak 
üzere 85 madde hazırlayarak 
katkıda bulunan ve 20 ulus-
lararası olmak üzere 30 sem-
pozyuma tebliğ sunarak katkı 
sağlayan Prof. Dr. Küçükaşçı, 
Konya’nın köklü ailelerini de 
araştırarak Konya tarihinin 
kaybolmaya yüz tutmuş geç-
mişinin de gün yüzüne çıkma-
sına yardımcı oldu. 
‘ORTA ÇAĞ DOÇENTİ’ UNVANI-

NA LAYIK GÖRÜLDÜ 
1964 yılında Hacıveyiszade 
Mustafa Efendi'nin torunu Ah-
met Ziya Bey ile Konya'nın ilk 
sakinlerinden olan Atçekenler 
ailesinden Sevim Hanım’ın 
çocuğu olarak dünyaya gelen 
Prof. Dr. Mustafa Sabri Küçü-
kaşçı, kültürel alanda yaptığı 
çalışmalarla kültür dünyasına 
nice miraslar bırakarak 2023 
yılında vefat etti. İlk, orta okul 
ve lise eğitimlerini Konya’da 
tamamladıktan sonra 1990 
yılında Marmara Üniversi-
tesi İlahiyat Fakültesi'nden 
mezun olan Küçükaşçı, 1991 
Haziran’ında ise akademik 
hayatına Marmara Üniversi-
tesi (MÜ) Sosyal Bilimler Ens-
titüsü'ne araştırma görevlisi 
olarak başladı. Ardından aynı 
üniversitede akademik kari-
yerinde yükselen Küçükaşçı, 
1996 yılında MÜ Atatürk Eği-
tim Fakültesi Tarih Eğitimi Bö-
lümünde İslam Tarihi ve Me-
deniyeti dersleri okutmak için 

öğretim görevlisi olarak tayin 
edildi; 1990’da Doktor oldu 
ve 2002’de Marmara Üniver-
sitesi Fen-Edebiyat Fakültesi 
Tarih Bölümü Orta Çağ Tari-
hi Anabilim Dalı’na Yardımcı 
Doçent olarak atandı; 2007 
yılında ise ‘Orta Çağ Doçenti’ 
unvanını alarak aynı zamanda 
Konya’nın gururu oldu. 

YAPTIĞI ARAŞTIRMALARLA 
TARİHE IŞIK TUTTU

İslam Tarihi konusunda yap-
tığı araştırmalarla tarihe ışık 
tutan Küçükaşçı, akademis-
yen olarak eğitim çalışmaları-
na devam ederken bir yandan 
da araştırmalarını yürüttü. 

Prof. Dr. Mustafa Fayda’nın 
yönetiminde ‘Emevîler Döne-
minde Medine’ adlı tezle yük-
sek lisansını bitirerek bu alan-
da da önemli çalışmalara imza 
atan Küçükaşçı, yine Prof. Dr. 
Mustafa Fayda danışmanlığın-
da ‘Cahiliye'den Emevîler'in 
Sonuna Kadar Haremeyn’ adlı 
tezle doktor oldu. 2013 yılın-
da da profesör olan Küçükaş-
çı, 2013-2015 yılları arasında 
Kültür ve Turizm Bakanlığı’na 
bağlı İstanbul Türbeler Müze-
si Müdürlüğü görevini üstle-
nerek 2015-2019 yılları ara-
sında Prof. Dr. İlber Ortaylı ve 
Merhum Prof. Dr. Halûk Dur-

sun’dan sonra Topkapı Sara-
yı Müze Başkanlığı görevini 
yürüttü. Başkanlığı süresince 
birçok müzecilik faaliyetle-
rinin yanında uluslararası 
‘Hazineler ve Osmanlı İmpa-
ratorluğu’nda Lale Geleneği’ 
başlıklı Japonya’da düzenle-
nen sergiye başkanlık etti. 

İSLAM TARİH VE KÜLTÜRÜ 
BAŞTA OLMAK 

ÜZERE KONYA’YA DA KATKIDA 
BULUNDU 

Çamlıca Camii Çamlıca İslam 
Eserleri Müzesi’nin kurulu-
şunda Bilim Kurulu başkanlığı 
görevini de yerine getiren Kü-
çükaşçı, aynı zamanda Cum-
hurbaşkanlığı Milli Saraylar 
İdaresi Başkanlığı danışma 
kurulu ve Türk Tarih Kurumu 
asil üyesi ve TUBA-MAARİF 
Vakfı ortaklığında hazırlanan 
Türk Eğitim Tarihi Ansiklo-
pedisinin ilim heyeti üyesiydi. 
İstanbul Topkapı Sarayı Mü-
zesini Sevenler Derneği yö-
netim kurulu başkanlığı gibi 
sivil toplum hayatında da bu-
lunan Küçükaşçı, İslâm tarihi 
ve kültürü, İslam düşüncesi 
ve tarih yazımı, Orta Çağda 
şehir özellikle de Haremeyn 
şehirleriyle İstanbul’un tarihi 
ve kültürü alanlarında yaptığı 
araştırmaların yanı sıra Kon-
ya’daki aileler hakkında da 
yaptığı çalışmalar neticesinde 
kitap ve makaleler yayımladı. 
20 tanesi uluslararası olmak 
üzere 30 adet sempozyuma 
tebliğ sunarak katılan Prof. Dr. 
Küçükaşçı, Türkiye Diyanet 
Vakfı İslam Ansiklopedisinde 
7 tanesi ortak olmak üzere 
85 madde hazırlayarak katkı-
da bulundu. Geçtiğimiz yıl 30 
Temmuz günü hayata gözleri-
ni yuman Küçükaşçı’nın kabri, 
İstanbul’daki Mihrişah Sultan 
Haziresi'nde bulunmaktadır. 

Türkiye Diyanet Vakfı İslam Ansiklopedisi ve İslam tarihine sunduğun katkılarla bilinen Merhum Prof. Dr. Mustafa Sabri 
Küçükaşçı, yaptığı araştırmalarla Konya tarihinde de önemli bir yere sahipti. Küçükaşçı bugün bıraktığı eserlerle yad ediliyor 

Eserleriyle hayırla yad ediliyor 

Hacer Ceylan
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Eğitim gönüllüsü ve Hayır-
sever İş adamı Merhum Dr. Hacı 
Ahmet Keleşoğlu, eğitimden 
sağlığa birçok alanda yaptığı ha-
yırlarla anılmaya devam ediyor. 
Keleşoğlu’nun başarı ve hayır hi-
kayesi ise babasının onu ticarete 
teşvik etmesiyle başlamıştı. Ah-
met Keleşoğlu, iş hayatında her 
zaman başarılı bir insandı. 

KONYA’YA EŞSİZ BİR ECZA 
DEPOSU KAZANDIRDI

1924 yılında Karaman'ın Er-
menek ilçesinde dünyaya gelen 
Ahmet Keleşoğlu, Ermenekli 
Tüccar Hacı Mustafa Efendi’nin 
altı çocuğundan beşincisi idi. 
Varlıklı bir aileye mensup olan 
babası, ondaki ticarî yeteneği 
görerek, küçük yaşta ticarete 
girmesi konusunda Ahmet Ke-
leşoğlu’nu teşvik etti. Küçük yaş-
ta manifaturacılıkla işe başlayan 
Keleşoğlu, sonra halkın tüm ihti-
yaçlarını karşılayan, “bonmarşe” 
mağazası oluşturdu. 1949 yılın-
da Ermenek eşrafından Mustafa 
Karpuzcu’nun kızı Nezahat Ha-
nım ile hayatını birleştiren Ke-
leşoğlu, daha sonraları ise Eczacı 
olan kayınbiraderi Nevzat Kar-
puzcu ile birlikte 1958’de Kon-
ya’da ilaç dağıtım firması kurdu. 
Konya’nın uzun yıllar Anadolu 
Selçuklularının merkezi olması 
nedeniyle, Selçuklulara duyduğu 
saygının nişanesi olarak, onlar 
gibi uzun ömürlü olması dileği 
ile kurduğu şirketin adını “Selçuk 
Ecza Deposu” koydular. Ahmet 
Keleşoğlu, iş hayatındaki başarılı 
çalışmalarını ilaç dağıtım sektö-
ründe de geliştirerek sürdürdü. 
Yönetimindeki Selçuk Ecza De-
posu, 1970'li yıllarda İstanbul ve 
Adana şubelerini açarak, ulusal 
alanda sektörün ilk "Çok Şubeli 
Ecza Deposu" unvanını kazandı. 
Keleşoğlu, 1987 yılında Selçuk 
Ecza Deposu'nun içinde bulun-
duğu "Selçuk Ecza Holding A.Ş." 
ikinci dağıtım kanalı olan “As 
Ecza Deposu”nu kurdu. 

TÜRK TURİZMİNE KATKILARI 
BÜYÜK 

2006 yılı Nisan ayında halka 
açılan ve ilaç dağıtım sektörün-
de halka arz edilen ilk şirket olan 
Selçuk Ecza Deposu hisseleri, 
yatırımcılardan büyük ilgi gör-
dü. 1990'lı yıllarda dağıtım faali-
yetlerinin tüm Türkiye geneline 
yayılmasını sağlamış olan Selçuk 
Ecza Deposu, yeni şubeler açma-
ya devam ederek, 2010 yılına 
gelindiğinde; Türkiye genelinde 
-As Ecza Depoları ile birlikte- 
114 şubesi, 5 bine yakın çalışanı 
ve 2 binin üzerindeki araç filosu 
ile yaklaşık 20 bin eczaneye hiz-
met götürebilecek imkânlara ve 
büyüklüğe ulaştı. Nitekim 2009 
yılındaki cirosu ile Türkiye'deki 
tüm kuruluşlar içinde 20 firma-
nın ve kurumlar vergisinde ilk 30 
kuruluşun arasına girdi. Özetle 
Ahmet Keleşoğlu yönetiminde 
Selçuk Ecza Deposu sektörde 
57. yılını başarıyla tamamladı ve 
Türkiye'deki en önemli şirketler-

den biri haline geldi. Keleşoğlu, 
1980 yılında İbrahim Etem Ula-
gay İlaç Sanayii Türk A.Ş’ye ortak 
oldu ve şirketin yönetim kurulu 
başkanı olarak görev aldı. Ecza 
depoculuğu ve ilaç sektörü dışın-
da, Selçuk Ecza Holding çatısı al-
tında "Mamsel İlaç A.Ş." ile 1991 
yılında "Humana Milchunion 
AG"nin Türkiye'deki distribütör-
lüğünü üstlenen Ahmet Keleşoğ-
lu, bebek maması pazarına girdi. 
1998 yılında gruba dahil olan 
Selçuklu İnşaat Turizm San. Tic. 
A.Ş. ile önce Kemer Tekirova'da 
"Phaselis Rose Club Hotel", daha 
sonra 2003 yılında Ermenek'te 
"Ermenek Selçuklu Otel"i Türk 
turizminin hizmetine kazandırdı.

EĞİTİME YAPTIĞI HAYIRLARLA 
HEP KONUŞULDU 

1977 yılından itibaren 25 yılı 
aşkın bir süre Türkiye Ecza De-
pocuları Derneği'nin başkanlığını 
yapan Ahmet Keleşoğlu, bu uzun 
süreç boyunca pek çok faaliyete 
imza attı. Bu özverili çalışmaları 

nedeniyle 2004 yılında Dernek 
Genel Kurulu tarafından "Onur-
sal Başkan" seçilen Keleşoğlu, 
kurmuş olduğu Selçuk Ecza Hol-
ding A.Ş. bünyesinde ilaç, sanayi, 
turizm ve inşaat alanlarındaki 
faaliyetlerine devam ederken, 
Türk Millî Eğitimi'ne de katkıda 
bulunarak, Nezahat Ahmet Ke-
leşoğlu İlköğretim Okulu ve Sel-
çuk Ecza 50. Yıl İlköğretim Oku-
lu'nu eğitimin hizmetine sundu. 
Üsküdar Ahmet Keleşoğlu Ana-
dolu Lisesi ve Ahmet Keleşoğlu 
İlköğretim Okulu'nun yapımına 
ve donanımlarına katkıda bulun-
du. Hafize Özal İlköğretim Oku-
lu'nun spor salonu ve 36 dersliği 
olan ek bina inşaatlarını yaptırdı. 
Marmara Üniversitesi Eczacılık 
Fakültesi Ahmet Keleşoğlu Mul-
timedya ve Araştırma Merkezi 
yapımı, İstanbul Üniversitesi Ec-
zacılık Fakültesi derslikleri, kü-
tüphanesi ve eczacılık müzesinin 
onarım ve donanımı da yüksek 
eğitime olan diğer katkılarıdır. 

Selçuk Üniversitesi Eğitim Fakül-
tesi'ne yaptığı katkılar nedeniyle, 
Bakanlar Kurulu kararı ile fakül-
tenin adı "Ahmet Keleşoğlu Eği-
tim Fakültesi" olarak değiştirildi.

KÜLTÜR ANLAMINDA BİLE 
HİZMETLERİNE HEP DEVAM ETTİ 

Eğitimin yanında kültür ala-
nında da pek çok destekte bu-
lunan Keleşoğlu, bu doğrultuda 
Konya Selçuklu Belediyesi'nin 
tahsis ettiği alanda yapılan "Ah-
met Keleşoğlu Kültür Merkezi", 
5 Mayıs 2007 tarihinde hizmete 
girdi. Ayrıca Ermenek'te inşa edi-
len "Nezahat -Ahmet Keleşoğlu 
Camisi" 2008 yılında hizmete 
açıldı. 1958 yılından bu yana 
geçen zaman diliminde ticarî 
hayatındaki başarılı çalışmalarını 
özellikle eğitim alanında yaptığı 
hamleler ile destek vermesi se-
bebiyle; Selçuk Üniversitesi Se-
natosu'nun 18 Ocak 2005 tarihli 
ve 2005/1 sayılı kararı gereğince 
"Eğitim Bilimleri" dalında "Fahri 
Doktorluk Payesi"ne layık görül-
dü. 10 Temmuz 2008 tarihinde 
ise ülkemize yaptığı eğitim, kül-
tür, sanat, sağlık alanlarındaki 
katkılarından dolayı, Türkiye Bü-
yük Millet Meclisi'nde (TBMM) 
yapılan bir törenle kendisine "Üs-
tün Hizmet Ödülü" verildi.
KONYA’DAKİ AHMET KELEŞOĞLU 

FAKÜLTESİNDE
 ÖĞRENCİLER EĞİTİM GÖRMEYE 

DEVAM EDİYOR
Keleşoğlu; üretim, hizmet, 

ticaret alanlarındaki çalışmaları-
nı ve sosyal sorumluluk faaliyet-
lerini devam ettirecek bir yapı 
oluşturma hedefi doğrultusunda 
en büyük arzusu olan "Ahmet 
ve Nezahat Keleşoğlu Vakfı"nın 
kuruluşunu ise 11 Mart 2009 ta-
rihinde gerçekleştirdi. Çalışkan, 
dürüst, güvenilir, saygın ve özve-
rili olmayı öğütlediği burslu öğ-
rencilerinin sayısını her yıl artıra-
rak, onları memlekete, ailelerine 
hayırlı kişiler olarak yetişmeleri 
gayesini üzerine alan vakıf, kısa 
sürede Türkiye'nin en büyük ilk 
3 vakfı arasına girmeyi başardı. 
2014 yılının sonlarına doğru ra-
hatsızlanan Ahmet Keleşoğlu, 2 
ay tedavi gördüğü İstanbul Ame-
rikan Hastanesi’nde 14 Ocak 
2015 Çarşamba günü vefat etti. 
Cenazesi Konya merkez Selçuklu 
ilçesindeki Mürşit Pınar Cami-
si’nde kılınan cenaze namazının 
ardından Musalla Mezarlığı’nda 
toprağa verildi. Vefatından sonra 
Necmettin Erbakan Üniversitesi 
ile Ahmet ve Nezahat Keleşoğlu 
Vakfı arasında fakülte binasının 
yapım ve bağışlama protokolü 
imzalandı. 18 Nisan 2019 tari-
hinde fakültenin ismi de “Ahmet 
Keleşoğlu Diş Hekimliği Fakül-
tesi" olarak değiştirildi. Şu anda 
ise Konya’nın merkez ilçesi Me-
ram’da Ahmet Keleşoğlu Eğitim 
Fakültesi de bulunuyor. 1962 
yılında kurulan Ahmet Keleşoğ-
lu Eğitim Fakültesi, Konya'nın en 
eski yükseköğretim kurumların-
dan biridir.  

Sağlık, turizm ve eğitim gibi alanlarda her zaman hayırlar işleyen Ahmet Keleşoğlu, yaptıkları yardımlar ile topluma 
hep örnek oldu. 2015 yılında vefat eden Ahmet Keleşoğlu’nun hayırlarından hâlâ daha binlerce insan faydalanıyor

Hem başarılı hem de hayırseverdi

Tuba Kaya
Ahmet Keleşoğlu
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Muhammed Esad Çağla

Konya Büyükşehir Belediyesi 
Meslek Edindirme Kursları 
(KOMEK) bünyesinde hizmet 
veren Hafızlık Sağlama Mer-
kezi’ne (Daru'l Huffaz) ‘da 
eğitimler sürüyor.  “Hayat 
Boyu Öğrenme ve Öğrendi-
ğini Zihinde/Zinde Tutma” il-
kesinden hareketle gelenek-
sel Daru’l Huffaz projesini 
2018 yılında hayata geçiren 
KOMEK, hafızların hafızlık-
larını sağlaması ve hafızlığı-
nı yarıda bırakmış kişilerin 
hafızlıklarını tamamlaması 
amacıyla faaliyetlerini sür-
dürüyor.

2018’DEN BU YANA 
HİZMETTE

Daru’l-Huffaz, hafızlığını 
tamamlamış ancak haya-
tın meşguliyeti içine atıldı-
ğı için, hıfzını ihmal etmiş 
hafızların randevu usulü ile 
hıfzını sağlamlaştırmalarına 
hizmet etmek, hafızlığını bir 
sebeple tamamlayamamış 
hafız adaylara hafızlıklarını 
tamamlama imkânı sunuyor 
“Daru’l-Huffaz” başvuruları; 
şahsen, telefonla veya onli-
ne olarak www.komek.org.
tr adresinden yapılmaktadır. 
Başvuruda talebe, haftanın 
her günü eğitim zamanını 
seçebilmektedir. Daru’l-Huf-
faz’da 3 bayan hafız ve 3 er-
kek hafız hocamız tarafından 
dersler verilmektedir. Faali-
yete geçtiği günden itibaren 
bin 200’e yakın öğrencinin 
kayıt yaptırdığı Daru’l Huf-
faz’da şu anda 343 öğrenci 
aktif olarak eğitimlerine de-
vam ediyor.

ALİ GAV MEDRESESİ
Selçuklu İlçesi’nde ve Tar-
la Mahallesi’ndedir; büyük 
bir bölümü yıkılarak toprak 

altında kalmış ve arkeolojik 
kazılardan sonra planı tespit 
edilebilmiştir. Kuzey-güney 
yönünde uzanan dikdörtgen 
planlı bir oturum alanı üze-
rine inşa edilmiş kapalı av-
lulu, iki eyvanlı ve tek katlı 
bir yapıdır; merkezindeki iç 
avlu, hâlihazırda, köşelere 
yerleştirilmiş dört mermer 
sütunu bağlayan kaş ke-
merlerin taşıdığı bir kubbe 
ile örtülüdür. Avlunun gü-
ney kanadına açılan eyvanı, 
sivri beşik tonozludur; kıble 
duvarında mihrap nişi bu-
lunur. Eyvana doğu ve batı 
yönünden bitişik kare plan-
lı ve kubbeli birer oda yer 
alır; doğu kanattaki mekân, 
Ali Gav türbesidir. Kazılar 
sırasında, her iki mekânda 
turkuaz renkli çini kırıkları 
ile batı kanattaki mekânda 
bir tandır bulunmuştur. Kazı 
sırasında ortaya çıkan mi-
mari kalıntılara göre Vakıflar 
Genel Müdürlüğü tarafın-
dan restore edilen medrese, 
tamamen yenilenerek der-
nek bürosu olarak işletmeye 
açılmıştır. Restorasyon çalış-
malarında yapının güney ka-
nadındaki mevcut kalıntılar 
korunduğu gibi, doğu, batı 
ve kuzey cephelerine tonoz-
lu mekânlar ile giriş eyvanı 
eklenmiştir. Karamanoğulla-
rı döneminde zâviye olarak 
kullanıldığı bilinen yapının, 
kuzey cephesindeki kapısı 
üzerinde yer alan kitâbeden, 
1826 yılında Konya Valisi 
Ferid Paşa tarafından tamir 
edildiği ve Mahmudiye Med-
resesi adıyla anılmaya baş-
landığı anlaşılmaktadır. İnşa 
kitâbesi bulunmayan medre-
se, 13. yüzyıla tarihlendirilir.

Konya Büyükşehir Belediyesi Meslek Edindirme Kursları çatısı altında hafızların hafızlıklarını sağlaması ve hafızlıklarını yarıda bırak-
mış kişilerin hafızlıklarını tamamlaması amacıyla hizmet veren “Daru'l Huffaz” 343 öğrenci aktif olarak eğitimlerine devam ediyor 

Hafızlar için Darul Huffaz
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GÜVENİLİR VE DOĞRU 
HABERİN ADRESİ

www.konyayenigun.com

ELEMAN İLANI ÇÖZÜM 
MERKEZİ 444 51 58

Personel sıkıntınıza çözüm üretiyor, ihtiyacınız olan 
eleman talebinizi gerekli tüm bölgelere ulaştırıyoruz.

•  
•  
•  

BAŞVURULARIN
271 32 43 - 44 NOLU

TELEFONA YAPILMASI 
GEREKMEKTEDİR

ARANIYOR

UN FABRİKAMIZDA
ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

VASIFSIZ ELEMANLAR
YÜKLEME ELEMANLARI
TEMIZLIKÇI ELAMANI

- GAZALTI VE ELEKTRIK 
KAYNAKÇILARI - 18-35 YAŞ

- ELEKTRIKÇI (SEYAHAT
 ENGELI OLMAYAN) - 18-35 YAŞ

* İyi derecede Autocad kullanmasını bilen
* Office programlarına hakim

* Kumanda kontrol panosu projelerini reelde 
uygulayabilen

* Elektriksel teknik ingilizceye hakim
* Esnek çalışma saatlerine ayak uydurabilen

* Üniversitelerin Elektrik Elektronik Mühendisliği, 
Mekatronik Mühendisliği bölümlerinden mezun

* Askerlik ile ilişkisi bulunmayan

- VINÇ MONTAJCISI (KAYNAKÇI) 
(YÜKSEKTE ÇALIŞABILEN

SEYAHAT ENGELI OLMAYAN) - 18-35 YAŞ

Adres: 4. O.S.B. 404 nolu Sk. No: 2  Selçuklu/KONYA

TEL: 444 75 92

Abdullah Çimen Özfatihler 
Vinç Mak. San. ve Tic. Ltd. Şti.’nde

VİNÇ SEKTÖRÜNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;
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Konya Organize Sanayi Bölgesi Evrenköy Caddesi 

3 Nolu Sokak No: 16 • Tel:0332 239 11 12 

ŞİRKETİMİZ  BÜNYESİNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

ADAYLARIN ŞAHSEN
BAŞVURMALARI GEREKMEKTEDİR.

DÜZGÜNLER PLASTİK MAK. 
MET. NAK. SAN VE TİC. LTD. ŞTİ.

ALINACAKTIR

KAYNAKÇI

VASIFSIZ BAY- BAYAN 
ELEMANLAR

Konya havuzları 
ile büyülüyor!

Konya’da spor yatırımları devam ederken, şehirde birçok önemli yüzme havuzları bulunuyor. Gençleri sporla 
buluşturmaya devam eden Konya, yüzme başta olmak üzere diğer branşlar içinde spor yatırımlarını sürdürüyor
KONYA OLİMPİK YÜZME HAVUZU

Toplamda 8 bin 80 metrekarelik 
inşaat alanına sahip olimpik yüzme 
havuzu bünyesinde; 50 metre uzun-
luğunda, 25 metre genişliğinde ve 
2 metre yüksekliğinde bir olimpik 
havuz; 25 metre uzunluğunda, 20 
metre genişliğinde ve 5 metre de-
rinliğe ulaşan bir ısınma ve atlama 
havuzu bulunuyor. Ayrıca ısınma 
ve atlama havuzunda, üzerinde 7 
adet atlama platformu bulunan bir 
atlama kulesi de mevcut. Bine yakın 
seyirci kapasiteli tesis Türkiye’nin 
en büyüklerinden birisi olma özelliği 
taşıyor.

MERAM RABİA 
SPOR MERKEZİ

Meram Belediyesine ait Rabia, 
Aşkan Muhammet Yürükuslu ve 
Altuncan Hatun Spor Merkezleri 
her yönüyle göz dolduruyor. Rabia 
Spor Merkezinde bulunan yüzme 
havuzu, bay bayan fitness salonla-
rı, step-zumba-aerobik stüdyoları, 
step ve plates derslerinin yanısıra 
jimnastik ve tekvando dersleri de 
veriliyor. Yine belediyeye ait Aşkan 
Muhammet Yürükuslu Spor Komp-
leksi de tenis, okçuluk, jimnastik, 
bölümleriyle bölgenin ve Konya'nın 
en dikkat çekici merkezlerinden biri 
olma özelliğini sürdürüyor.

YEŞİL BEYAZ
 SPOR MERKEZİ

Yeşil Beyaz Spor Merkezi ve Cle-
an Spa Sport, sekizinci yılını geçtiği-
miz günlerde kutlamıştı. Özel olarak 
hizmet veren Yeşil Beyaz Spor Mer-
kezi’nde yüzme havuzu da bulunu-
yor. Yüzme havuzunun yanında, 
fitness, hamam, masaj, pilates, jim-
nastik, trambolin, gibi seçeneklerde 
yer alıyor. Ayrıca yüzmek için özel 

kurs imkanı sunuluyor. Günümüz 
standartlarına uygun periyodik şe-
kilde hijyen ve sağlık dikkate alına-
rak temizlenen ve bakımlara yapılan 
havuzu ile dikkat çeken merkez, ilgi 
odağı haline geldi. 

MAXPORA YÜZME HAVUZU
Konya’da Karatay ilçesinde bulu-

nan Maxpora Yüzme Havuzu, yıllar-
dır hizmet veren tesisler arasında yer 
alıyor. Modern yapısıyla dikkat çeken 
ve ilgi odağı haline gelen Maxpora 
Yüzme Havuzu, Karatay Belediyesi 
öncülüğünde, Akabe Mahallesi Ala-
addin Cap Caddesi üzerine inşa edil-
mişti. Yüzme havuzunun yakınların-
da Konya Adliye Binası, KTO Karatay 
Üniversitesi, gibi önemli merkezler-
de yer alıyor. 

KARATAY OLİMPİYAT 
YÜZME HAVUZU

Olimpiyat Yüzme Havuzu, yine 
Karatay ilçesinde yer alan spor 
tesislerinin başında geliyor. Fev-
zi Çakmak Mahallesi’nde bulunan 
Olimpiyat Yüzme Havuzu yıllardır 
üstün ve kaliteli hizmeti ile yüzmek 
isteyen ya da yüzme noktasında 
kurs almak isteyen vatandaşlar için 
her türlü imkanı bünyesinde barın-

dırıyor. Yüzme havuzunun etrafında 
galericilerde yer alıyor. 

SANCAK YÜZME HAVUZU
Selçuklu Belediyesi öncülüğün-

de inşa edilen Sancak Yüzme Ha-
vuzu’da Konya’nın en önemli tesis-
leri arasında yer almayı başardı. 4 
bin 684 m² alan üzerine inşa edilen 
Sancak Yüzme Havuzu’nda kapalı ve 
açık yüzme havuzları, çocuk eğitim 
havuzu, fitness salonu, Türk hama-
mı, sauna, kafeteryalar, buhar odala-
rı, bay ve bayan soyunma odaları ve 
otoparklar bulunuyor. 

YÜZDE YÜZ SPOR MERKEZİ 
ÇAYVAŞI YARI OLİMPİK YÜZME 

HAVUZU
YüzdeYüz Spor Merkezi 2013 

yılından bu yana Çaybaşı bölgesinde 
faaliyet gösteriyor. 

Meram’ın gözde mekanları ara-
sında yer alan ve bünyesinde yüzme 
havuzu başta olmak üzere; Fitness, 
Sauna, Buhar Odası, hizmetleri sun-
maya devam ediyor. 

BEYHEKİM YÜZME 
HAVUZU

Beyhekim Mahallesi’ne kazan-
dırılan Beyhekim Yüzme Havuzu da 
faaliyetlerini tüm hızıyla sürdürüyor. 

Beyhekim Yüzme Havuzu, birçok 
sportif müsabakaya da ev sahipliği 
yapacak nitelikte. 3 bin 672 m² alan 
üzerine inşa edilen Beyhekim Yüzme 
Havuzu’nda kapalı ve açık yüzme ha-
vuzları, çocuk eğitim havuzu, fitness 

salonu, Türk hamamı, sauna, kafe-
teryalar, buhar odaları, bay ve bayan 
soyunma odaları bulunuyor.

KARAPINAR YARI OLİMPİK 
YÜZME HAVUZU

Konya Büyükşehir Belediyesi 

önceliğinde hizmete kazandırılan 
Karapınar Yüzme Havuzu ilçenin 
en gözde tesisleri arasında yer alı-
yor. 

Tesiste bir fitness salonu, yarı 
olimpik, eğitim ve çocuk havuzu 
olmak üzere üç adet havuz mevcut. 
Uzman antrenörler eşliğinde her 
yaş grubuna düzenli spor alışkan-
lığı kazandırılıyor. 

OTELLER
Grand Millennium Konya Ho-

tel, Dedeman Otel, Bayır Diamond 
Otel, Ramada Otel,  Özkaymak 
Otel, Hilton Otel, Grand Hotel’de 
yine havuzlar bulunuyor. Ayrıca 
şehrin farklı noktalarında ve ilçe-
lerinde yüzme havuzları ön plana 
çıkıyor. 
n SAMET AKTAŞ

KONYA OLİMPİK YÜZME HAVUZU MERAM RABİA SPOR MERKEZİ

KARATAY OLİMPİK YÜZME HAVUZU YÜZDE YÜZ SPOR MERKEZİ
 SELÇUKLU BELEDİYESİ SANCAK 

YÜZME HAVUZU

YEŞİL BEYAZ SPOR MERKEZİ MAXPORA MAXPORA YÜMZE HAVUZU

 BEYHEKİM YÜZME HAVUZU

KARAPINR YÜZME HAVUZU
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Kartal 2 puan bıraktı!
Konyaspor, Adana Demirspor’u konuk etti. Yeşil beyazlılar rakibi ile 2-2 berabere kaldı. Konyaspor’un 

gollerini Sokol (2) kaydetti. Adana Demirspor’un golleri ise Yusuf Erdoğan ile Balotelli’den geldi
Süper Lig’de heyecan devam 

ederken Anadolu Kartalı TÜMOSAN 
Konyaspor, Süper Lig’in 29. haftasında 
MEDAŞ Büyükşehir Belediye Stadyu-
mu’nda ligin güçlü ekiplerinden Adana 
Demirspor’u konuk etti. Bu sezon ligde 
kalma mücadelesi veren Konyaspor sa-
haya; Slowik, Uğurca, Hadebe, Damja-
novic, Guilherme, Soner, Nzonzi, Oğul-
can, Ndao, Ethemi ve Sokol ile çıktı. 

İLK YARI
 Maça iyi başlayan taraf ise ev sahi-

bi takım Konyaspor oldu. Sol çaprazdan 
gelişen atakta ceza sahası içine giren 
Konyaspor’da yapılan müdahale sonra-
sı yerde kaldı. Hakem Bayarslan tered-
dütsüz penaltı noktasını gösterdi. Kon-
yaspor 9. Dakika da Sokol ile 1-0 öne 
geçti. Konyaspor 17. dakikada korner 
kazandı. Karambolden oluşan pozis-
yonda ceza sahası dışından mükemmel 
bir vuruş yapan Ndao’nun şutu üst di-
rekte patladı. Adana ekibinde 22. dakika 
da ara pasında ceza sahası içinde topla 
buluşan Yusuf Erdoğan kaleci ile karşı 
karşıya kaldığı pozisyonda topu üstten 
auta gönderdi. 32. dakikada sağ çap-
razdan Emre Akbaba ile gelişen atakta 
içeriye gönderilen topa düzgün bir vu-
ruş yapan Yusuf Erdoğan durumu 1-1 
e getirdi. Sol çaprazdan Guilherme’nin 
içeriye gönderdiği ortada Ndao, hava 
topunda yerde kaldı. VAR’dan gelen 
uyarı sonrası dirsek teması olduğu tes-
pit edilen pozisyonda hakem Bayarslan 
bir kez daha penaltı noktasını gösterdi. 
Topun başına geçen Sokol, klas bir 
penenka atarak Konyaspor’u 44’de 2-1 
öne geçirdi.  İlk yarının sonuna 7 dakika 
ilave edildi. Başka gol olmayınca Kon-
yaspor ilk yarıyı 2-1 önde kapatmasını 
bildi.  

İKİNCİ YARI NELER OLDU? 
İkinci yarıya Konyaspor yine iyi 

başladı. Orta sahadan aldığı topu rakip 
kaleye kadar süren Sokol’un 53’te çek-
tiği şut, az farkla dışarı gitti. 60’da Kon-
yaspor etkili geldi. Ceza sahası içinde 
topla buluşan Nzonzi’nin şutunu kaleci 
Magomedovic son anda çeldi. 64’de 
Adana Demirspor ‘da ceza sahası dışın-

dan kaleyi yoklayan Youcef Atal’ın çekti-
ği şutu kaleci Slowik son anda çeldi. Sol 
çaprazdan yapılan ortada ceza sahası 
içinde topla bulunan Balotelli 87’de zor 
pozisyonda topu ağlara göndererek 
skoru 2-2’ye getirdi.  Maçta başka gol 
olmayınca müsabaka 2-2 sona erdi. 

KONYASPOR HAFTAYA
 İSTANBUL’A GİDİYOR

Bu sonuçla birlikte Konyaspor, pu-
anını 32’ye çıkardı. Adana Demirspor 
ise 36’ya yükseltti. Konyaspor, haftaya 
deplasmanda Fatih Karagümrük ile kar-
şı karşıya gelecek. Adana Demirspor 
ise kendi sahasında Sivasspor’u konuk 
edecek. Konyaspor, Fatih Karagüm-
rük’ü mutlak mağlup ederek, ligdeki 
konumunu sağlamlaştırmak istiyor. 

OMEROVİC: POZİSYONLARI 
DEĞERLENDİREMEDİK

TÜMOSAN Konyaspor'un teknik di-

rektörü Fahrudin Omerovic, iki defa öne 
geçtikleri maçta skoru koruyamadıkları-
nı belirtti. Maçın tam düşündükleri gibi 
olduğunu ifade eden Omerovic, "Adana 
Demirspor'un kadrosuna baktığımız 
zaman çok hızlı ve teknik oyunculara 
sahip. İlk 15 dakika biraz problem ya-
şadık. Özellikle geçiş oyunlarında Adana 
Demirspor bizden daha hızlı davrandı. 
Bunlara rağmen iki defa öne geçtik an-
cak skoru koruyamadık." diye konuştu. 
Ömerovic, maç 1-0 seyrederken yaka-
ladıkları pozisyonları değerlendireme-
diklerini anlattı. İç sahada kaybettikleri 2 
puanın kendileri için çok değerli olduğu-
nu dile getiren Ömerovic, "Son 5 maçta 
10 puan topladık. Onun için çok fazla 
panik yapmamamız gerekiyor. Her maç 
bizim için final maçı. Futbolcularımı teb-
rik ediyorum, sonuna kadar mücadele 
ettiler. Biz 3. golü bulsaydık maçı büyük 
ihtimalle kazanabilirdik” dedi. 

ADANA CEPHESİ 1 PUANDAN 
MEMNUN

Yukatel Adana Demirspor'un teknik 
direktörü Hikmet Karaman kazanılan 
her puanın değerini bilmeleri gerektiğini 
söyledi. Karaman, maçın ardından ME-
DAŞ Konya Büyükşehir Belediye stadın-
da düzenlenen basın toplantısında açık-
lamalarda bulundu. Konyaspor lehine 
verilen iki penaltının da doğru olduğunu 
ifade eden Karaman, "Penaltı öncesi 
Gravillon ile Ethemi arasında bir pozis-
yon var. Hakemler onu da gördüler mi 
veya nasıl değerlendirdiler bilmiyorum. 
Ben izlediğimde Gravillon'a bir temas 
var." dedi. Karaman, ligdeki fikstürün 
sıkışık olduğunu, buraya kazanmaya 
geldiklerini 2-2'lik skordan memnun ol-
madığını belirtti. Deplasmanda 2 penaltı 
yaptırıp geri dönmenin de kolay olmadı-
ğını aktaran Karaman, "Mücadele eden 
bir Konyaspor var. İçerideki son maç-
larını kazanmış. Bunları düşününce alı-
nan 1 puan kar sanılır. Alınan her puan 
bazen 6 puan, bazen 3 puan oluyor. Bu 
puanların değerini bilmemiz gerekiyor. 
Konyaspor'a geriye kalan süreçte başa-
rılar diliyorum." şeklinde konuştu. 
n SAMET AKTAŞ

Futbolumuz en büyük sorunların-
dan birisi ekonomi…

Kulüpler ister istemez küçülmeye 
gidiyor…

İşte bu kulüplerden birisi de Ada-
na Demirspor…

Takımda direk oynayan 8 oyuncu 
ile yollarını ayırdı Adanalılar…

Kaleci Ertaç, Swenson, Rodri-
gues, Stambouli, Akintola, Belhan-
da, Ndiaye ve M’baye  Niang gibi as 
oyuncular Adana Demirspor’a veda 
ettiler…

Bu oyuncuların ayrılmasından 
sonra da, Adana Demirspor’un iki 
yakası bir araya gelmedi, geçen hafta 
oynanan Karagümrük maçına ka-
dar…  

Hafta içinde Adanalı gazeteci ar-
kadaşlarla görüştüm doğal olarak…

Onlar da haklı olarak takımın içi-
nin boşaltılmasından mutlu değiller…

Karagümrük’ü yenip, puanlarını 
da 35’e yükseltmeleri, biraz olsun ra-
hatlatmış Adanalıları…

Ancak, bu rahatlıklarına rağmen, 
Konyaspor maçını çok önemsedikle-

rini ve sahaya da galibiyet için çıka-
caklarını ima ettiler…

Konyaspor gibi, Adanalılar da bu 
maça final gözüyle bakıyorlar…

Lacivert-mavililer, Konyaspor’un 
teknik direktör Omeroviçli çıkışından 
rahatsız oldukları her hallerinden bel-
liydi…

Her iki takım için kolay maç olma-
yacağı, hafta içindeki beyanatlardan 
belliydi…

İki tarafta temkinli cümleler kur-
du…

Tabii ki, bu temkinli konuşmaları-
nın önemli bir sebebi de, iki takımın 
ve taraftarlarının birbirlerine olan ya-
kınlıklarından da kaynaklıydı…

Olası bir Adana Demirspor gali-
biyetinin, Konyaspor’a kazandırabile-
ceklerini tahmin etmek güç değildi…

Yeşil-beyazlı futbolcular ve teknik 
adamlar, Pendikspor zaferinden son-
ra, enerjik bir ruh haliyle hazırlandılar 
Adana Demirspor maçına…

Hafta içerisinde “Konyaspor’a 3 
dönem transfer yasağı” manşetlerine 
rağmen…

Gergin değil, ama 
stresli bir maç olacağı 
belliydi…

İki taraf için de çok 
şey ifade eden, dahası 
soğukkanlı olanın ka-
zançlı çıkacağı bir maç 
bekliyordu tribünlere ge-
lenleri…

Konyaspor’un iyice 
rahatlaması için mutlaka 
kazanması gerekiyordu, 
çünkü bir çiçekle bahar gelmeyeceği-
ni biliyorlardı…

Adana Demirspor’da 9 hafta son-
ra 3 puanla tanıştı…

Lacivert-mavililer, şeytanın baca-
ğını kırdıktan sonra, yüksek moralle, 
ama dört sarı kart cezalısı Semih’ten 
yoksun bir kadroyla çıktılar Kon-
yaspor karşısına…

Omeroviç, kazanma adına en iyi 
11’in ismini tahtaya yazmış.

xxx
İLK 45’İ KON-

YASPOR ÖNDE BİTİRDİ
Karşılaşmaya iki ta-

kım da agresif başladı…
Bu tür maçlarda er-

ken gol bulabilmek, öze-
likle stres yüklü takımlar 
için çok önemli…

İlk 10’da önce Ada-
na Demirspor gol giri-
şiminde bulunurken, ev 

sahibi takım Konyaspor ise istediği 
golü buldu…

Geçen hafta oynanan Pendik 
maçında, Konyaspor’un hayati bir 
3 puan almasına imza atan Ethemi, 
maçın 7. Dakikasında Adana De-
mirspor ceza alanı içerisinde Youcef 
Atal tarafından düşürülünce, hakem 
Volkan Bayarslan tereddütsüz penaltı 
noktasını gösterdi…

Topun başın geçen Sokol, Kon-

yaspor’u 1-0 öne geçirerek, takımını 
rahatlattı…

Ancak, Adana Demirspor maçı bı-
rakmadı ve Konyaspor savunmasının 
da hatasından yararlan Yusuf Erdo-
ğan ile 1-1’i buldu…

Konyaspor, bu golden sonra 
biraz daha ileriye çıktı ve ikinci golü 
kovaladı…

Nitekim bir hava topunda Milat 
Mohammedi ceza alanı içerisinde 
topu elle oynadı,  VAR’dan gelen uyarı 
ile ikinci penaltıyı kazanan Konyaspor 
Sokol’la 2-1 öne geçti ve soyunma 
odasına önde girdi.

İKİNCİ YARI 
İkinci yarıya Adana Demirspor 

Balatolli ve ilerleyen dakikalarda da 
Yusuf Sarı ile Nani ile daha tehditkar 
oynamaya başladı…

Konuk takım geride olmasına 
rağmen, maçın her anında nefesini 
Konyaspor’a hissettirdi ve yeşil-be-
yazlı ekibin savunmasını hataya zor-
ladı…

Konyaspor zaman zaman gittiği 
Adana Demirspor kalesinde, özellikle 

Sokol’un şapka çıkartılacak mücade-
lesi ile üçüncü golü kovaladı…

Omeroviç, 63’de Sokol ve Oğul-
can kenara alırken, Sambou ile yunus 
Mallı’yı oyuna sürdü…

Konyaspor’un 70’den sonraki 
dakikalarda skoru koruma içgüdüsü 
ile bekleme oyunu gemileri yakmış 
Adana Demirspor’un ekmeğine yağ 
sürdü…

Adanalıların müthiş baskısı ve gol 
bulma arayışı ile yaptıkları tehditlere 
Konyaspor'lu oyuncular aynı cevabı 
vermekten ya da aynı tehdidi etmek-
ten uzak bir görüntü sergilediler...

Nitekim 86’da Konyaspor sa-
vunmasın uzaklaştıramadığı topu 
Balotelli filelere gönderdi ve skor 2-2 
oldu…

Dolayısıyla da Adana Demirspor-
lular baskılı oyununun ödülünü alır-
ken, Konyaspor’da ileriye çıkmama-
nın ya da çıkamamanın bedelini ağır 
ödeyen taraf oldu...

Sonuç olarak, Konyaspor ye-
nemedi, ama yenilmedi ve puanını 
32’ye çıkardı…

KONYASPOR AĞIR BEDEL ÖDEDİ

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR

RRPPSS
Fotoğraflar: Muhammed Esad Çağla
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Muhammed Esad Çağla

Uluslararası Mevlana Anadolu 
İmam Hatip Lisesi lise eğitimini 
sürdüren Pakistanlı Syed Hamid 
Ali Şah, lise eğitimini bitirdik-
ten sonra hedefinin Tıp Fakül-
tesi okumak olduğunu söyledi. 
Konya ile ilgili düşüncelerini de 
dile getiren Şah, “Konya’ya gel-
diğim için gerçekten kendimi 
çok şanslı hissediyorum çünkü 
Konya sakin bir şehir olmasının 
yanı sıra buradaki insanlarla çok 
çabuk bir şekilde anlaşmak ve 
kaynaşmak beni çok etkiledi ve 
sevindirdi.” 
Öncelikle sizleri tanıyabilir mi-
yiz?
İsmim SYED HAMİD ALİ ŞAH, 
2005 yılında Pakistan’ın HEY-
BER eyaletinde bulunan MAN-
SEHRA şehrinde doğdum. 
Babam camide imam ve aynı 
zamanda Lisede mesleki dersler 
öğretmenlik yapmaktadır. Ül-
kemde İlk okul ve orta okul eği-
timini tamamladıktan sonra lise 
eğitimimi Türkiye’de devam et-
mek amacıyla Diyanet Vakfının 
yapmış olduğu sınava girdim 
ve Allah’ın izniyle o sınavı ka-
zanıp mülakata girdim ve kabul 
oldum. 2022 yılın ekim ayında 
Türkiye’ye geldim ve ara ver-
meden 9. Sınıfa başladım. Şu 
an Konya Uluslararası Mevlana 
Anadolu imam hatip lisesinde 
11 Sınıf öğrencisiyim.                                       
Konya’yı eğitim için tercih et-
menizdeki sebep nedir? Konya 
ile ilgili görüşleriniz nelerdir?
Türkiye’nin birçok şehrinde 
Uluslararası okullar mevcuttur, 
biz de o okullardan 3 tanesi-
ni tercih ediyoruz ve ona göre 
farklı okullara yerleştirilmekte-
yiz. Benim de tercihler arasında 
Konya var olduğu için Konya’ya 
geldim. Konya’ya geldiğimde 

ilk yaptığım şey Mevlana’ya 
gitmek idi ondan sonra da bil-
diğiniz etliekmek yemek. Kon-
ya’ya geldiğim için gerçekten 
kendimi çok şanslı hissediyo-
rum çünkü Konya sakin bir şe-
hir olmasının yanı sıra buradaki 
insanlarla çok çabuk bir şekilde 
anlaşmak ve kaynaşmak beni 
çok etkiledi ve sevindirdi. Tür-
kiye’nin birçok şehrini gezdim, 
İstanbul, Ankara, Bursa ve 
Muğla da o   şehirler arasında 
yer almaktadır, hepsini birbirin-
den güzel buldum.
Konya’da eğitimini tamamla-
dıktan sonra ne gibi hedefleri-
niz var?

Lise hayatımı bitirdikten sonra 
İstanbul ya da Ankara’da büyük 
bir üniversitenin tıp fakültesin-
den mezun olmak istiyorum. 
İş hayatımı devam ederken ül-
kemde hastane ve şifahaneler 
açarak kendi ülkeme ve oradaki 
insanlara hizmet etmek amaç-
larım arasında yer almaktadır.
Ülkenizin kültürü ve yaşantısı 
ile ilgili bilgi verir misiniz?
Ülkemde ramazanın iki üç hafta 
öncesinden hazırlıklar başlar ve 
Pazar market gibi yerler daha 
kalabalık olmaya başlarlar. Ra-
mazan’da akrabalar birbirine 
sık sık iftara çağırırlar. Evlerde 
hazırlanmış olan iftar yemeğin 

bir kısmı camiye gönderilir ve 
bir kısmı da komşulara dağıtı-
lır. Eğer Ramazan’da Pakistan’a 
gitseniz ve iftar vaktinde yolda 
kalırsanız, yaklaşık herhangi 
bir camiye gittiğinizde iftarlar 
yapabileceksiniz. Özellikle ra-
mazanın son haftasında camiler 
çok dolu oluyor ve çoğu kişi if-
tarlarını orada yaparlar. Rama-
zan’da sudan sonra en çok içilen 
içecek ‘ramazan şerbetidir’. İf-
tarda da Pakora ve samosa dedi-
ğimiz börek tarzlı şeyler de çok 
yenilen yiyecekler arasındadır.
Türkiye ile görüşleriniz neler-
dir?
Pakistan halkı Türkiye ve Türk-
leri çok sever hatta Türkiye de 
deprem olduğunda Pakistan’ın 
hemen hemen her camide dep-
remzedeler için dualar edilmiş-
ti. Pakistan’da da sel felaketi 
olduğunda ilk gelen yardım 
Türkiye’den idi. Pakistan ve 
Türkiye arasındaki bu kardeşli-
ğin yüzlerce örnek mevcuttur. 
En sonunda da ben Uluslararası 
öğrenciler için böyle bir eğitim 
fırsatı verdikleri için Türkiye ve 
aynı zamanında Diyanet vakfı-
na çok teşekkürlerimi sunuyo-
rum.
Ülkenizde Ramazan’da neler 
yapılıyor? Ne tür hazırlıklar ya-
pılıyor?
Ramazan’ın son haftasında fark-
lı farklı günlerde camilerde ye-
mek verilir ve halk toplanıp be-
raberce yemek yer. Pakistan’ın 
yemek kültürü Türkiye’den çok 
farklı olduğunu söyleyebiliriz. 
Bizim çayımız sütlü olur ve Tür-
kiye kadar olmazsa da çok içi-
lir. Bayram yaklaşınca insanlar 
arasında ve özellikle çocuklar 
arasında çok farklı bir mutluluk 
görülür.

Uluslararası Mevlana Anadolu İmam Hatip Lisesi lise eğitimini sürdüren Pakistanlı Syed Ha-
mid Ali Şah, lise eğitimini bitirdikten sonra hedefinin Tıp Fakültesi okumak olduğunu söyledi

‘Konya sakin ve 
huzurlu bir sehir’ 




